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DIBECT GROSS RED;RECT RECROSS

SHEA, Elizsbeth

SHEA, I'BBI'JIIOII.& "f
Cont

PEOPLE 'S:

EXHIBITS

“Beas 568 5650

56?1 - 5690,

FOR_IDENTTFICATION IN EVIDENCE

58 = Certified copy of
birth certl te of

bonald Shea 5641
59 - Pawnbroker's report 5651
60-A < Pawibroker's report 5652
60~8 - Pawn ticket 5652
61-A through 61~J = 10 photos 5653
62 ~ key ring 5660
3 - Black shoe (Man's) 5660
64 ~ Yellow lined pap.e;f 5662
65-A through 65-E = 5 photos 5672
65-F = Footlocker 5674
65-¢ = Footlocker 2674
65«8 « blue suitcase 5674
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@ = Document: 5644
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< pre.sent w:.tk;’ his counael; H*r: kanai:elg.« ‘Mr. Manzella for the

105 ANGELES, CALIFORNIA, WEDNESDAY, AUGUST 18, 1971 9:58 A.M.

i W em  wm

THE COURT: Good morning, everyone.

(bmrmxil;s of "Good morning, your Honoxr.")

THE COURT: Reasdy to proceed? )

MR. MANZELIA: Yeg, your Honor.

MR. KANAREK: 'Yes, your Honor.

MR, MANZELIA: Your Homor, with the permission of the
Court and counsel, the People would like to interrupt the
tegtimony of Magdalene Shea .and‘ put on ar}other witness,
Mrg. Elizabeth Shea. ’ :

MR. KANAREK: We ape morxe than willing to expedite this
matter and cooperate with that.

THE COURT: The Court knows that you have been ready
for 20 minuteg or longer.

The Court will state that Mr. Kanarek, who was
iate, as you may have noticed, did call the Court. He was
involved in snother coutrtroom and couldn't be present.

MR. KANAREK: Your Honor, there i3 also another mitter,
Mrs. Shea, Magdalene Shea, I am informed, wouldn 't be here
until five after 10:00.

Isg th&t cérrect, Mr. Manzella?

MR. MANZELLA., I believe so.

KAKARER Thank you.
“THE tOURTz The rgcord w;l.ll. show - that Mr. Manson is

People.
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You may proceed.
MANZELLA The People call Mrs. Elizabeth Shea.
THE CLERK: Would you raige your right hand, please.

ELIZABETH SHEA,

called as a witnesg by and on behalf of the Péople, having
been flrst duly sworn, was examined and testified as follows:

THE CLERK: You do solemnly swear the testimony you may
give in the cause now pending before this court shall be the
truth, the whole truth, and mothing but the truth, so help
you God? |

THE WITNESS: So help me God.

THE CLERK‘ Please take the stand and be geated,

Pleasg .dtate and gpell your mame for us.,
'I’kIE WI‘I‘NESSQ ' E~l=iwzsg~b=e-t-h, Elizabeth, S~h-e~a

(cryins) N

- . ST, 47 TR i, .
P - wgd * }
3

Lt
LI

e, "‘f;;? .
DIRECT‘EXA}D;NATION

BY MR. MANZELIAs:' 0

Q Mrs. Shea, would you 1ike to take 4 few minutes

e
’,, LR

before we preceed'f

A No, I'm fine.

Q All right. ,

‘Mrs. Shea, where do you live?

A At 72 Drumfield Avenue, at that time, that Jerry
wds home, bonald was home.

Q Is this in Boston, Massachusetts?

A - Yes.
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A¥my?

-,

& » O »

O PO b O L O L O D

Now, how many children do you have?

I have five sons.

And ig one of them Donald Jerome Shea?
Yes.

And when was Dopald born?

September 18, 1933.

And wag he born in Masgsachugetts?

Yes.

Now, did Donald ever serve in the Army?
Yes, he did.

When did he go into the Army?

Well, I couldn't really kmow.

Wag it around 19547

Yeg., [ *

i
R ¥

Do you recall when he was discharged from the
W _ .
(shrugs ahoulders )

Wcuid it have been a:roun& 1956?

Yeg.

Now, a:Eter Donalﬂ Was discharged from the Army,

did he return te youx home :h} Boston, Massachusetts?

A
Q

Yaa, he did.

And sometime thereafter did he leave home and

leave the Sitate of Massachusetis?

A

Q
A
Q

Yes, he did. .

Where did he go when he left home?

To California, right here. |

Do you recall what year that was when he left

CieloDrive.comARCHIVES
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California, until 1969, did you receive letters from Donald?

Massdchusetts and came out to California?

A Well, he made so many trips I couldn't remember.

Q Well, do you recall in relation to the time he
wis discharged from the Army, was it shortly after that that
he came out to California?

A Yes.

Q So it would have been sometime in 1956 or 1957,
is that about right?

A Yes.

Q Now, from the {:ime that Donald came out to

A I did. #Ahd I received calls.

Q! Yéh;aiéd received callg?
' Pt Lot

Q  Did you also réceive vigits from'Donald?

A Yes, L did, . .- {ip

Q Now, did Donaild’ contact 'you eveéry year?

A Yes, he «did.' - Ty ‘

Q Did he contact you once a year or more than once
a yedr? ) | |

A More than once & year.

Q All right. Would you tell us the different ways
that he contacted you each year?

A Well, he did send me gifts on Mother's Day and
on Christmas, and he did call, collect calls, that I wasg glad |
to i:ay them even 1f they were collect calls.

| Q Did he send you a gift on Mother's Day every yeax?
A Yes, he did.

CieloDrive.cOmARCHIVES
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yeax?

Q

A

He did.
.
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Did he send you a gift at Christmas time every
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wt . P X, :- .
T

-

Q Now, when is the last time that you received a
Iy ‘ LT o

Christmas gift from Donald? .

i

A 1968, .- S T

0 and yoﬁ rec%ived-aigift a£ Christmas time of 19682

) Yes,

Q and was that the last Christmas gift that you
receivad?

A That was the last time,

Q And when was the last time that you received a

letter from Donald?

A I think it was in Januaxy, 19-- probgbly January or
February, 1969,

1] And that was the last time you received a letter
from Donald?

A That's right,

Q Now, do you recall receiving a telephone call from

! Donald in 1969?

A I did,

Q All right, And --

A In the late Spring of 1963,

0 And do you recall the wonth in which you received

the telephone call from Donald?
A I really don't know if it's March ox April,
03 Now, did Denald come home -~ strike that,
bid Doﬁald vigit you in Massachusetis between the
time he left in 1956 or '57, up until 196972

A YQSf he dido
Q Mahy times?

A Yes,

. A
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1]

LB

10

1

12

i3

14

15

16

17

18

19

20

21

22

23

24

25

26

217

28

5639

nome?

A
Q

during 19682

A,
)

with you in Massachusetts, what year that was?

A
)

when he stayed for about three months?

A

Q.

A T

Q
setits?

' A

while,

AQ.‘

from“Sahdra?$;f}j

B
Q
3

O

was divorced?

A

’;.Apdfdid you become aware that Donald w§s<divo:ced

Do you recall how often lie did come home?
Well, probably twice a year,

And what was the longest time that he stayed at

It was in '68 ~- I think it was in 1968,

And how long did he visit with you in Massachusetts

Probably three months,
Now, do you recall the last time that Donald wvisited

It was 1968,

Is that the time you are telling us about now,

Yes,
Now, had you ever met Donald's first wife, Sandra?
Yes, I did.

And did she and Donald visit with you in Massachu-

Yes, They dié live in Massachusetts for guite a

ER

T

[ . L

Yes', I -did, - o

Now, after Dpnald was ‘divorced, did you see him?
NI

Yes, I did, -

And 4id he mové. in with you for a while after he

Yes, He did,
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0. Now, you have said that you received a telephone

call from Donald in 1969, Do you recall what month that was?

R I can't Facall, no,

0 Do you récéll what season it was?

A 5IP’§?é:s§rihgtime.

Q . fBb you recall whethexr it was early spring or late
spring? U e oL

A Late spfiﬁg: o )

o Now, sinéé ?ﬁaﬁ’éaié?ﬁone.call from Donald in late

spring of 1969, have you heard from ox seen Donald, or have

1 M . ”“é 't:
you received a letter or any communication --

A No,

Q ~= from Donald?

B No, I didn't, I haven't heard from him at all.
o I's gorry. 1 didn't hear you.

A No, I didn't,

13 Now, you have four other sons; is that correct?
A Yes,

Q And where d&lthey liva?

A ‘Phey live right around where I am., One in
Somerville, one in Bellerica, and two in New Hampshire,

THE REPORTER: Excuse me, One in Somexville, and one
in where?

THE WITNESS: One in Bellerica, Massachusetts,

Q BY MR, MANZELLA:; And the other omne?
A Concord, New Hampshire,
1) Now, . have you contacted various people, including

your sons, to try to locate Donald? l

CieloDrive.cOmARCHIVES.
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A Yes, sir, I d4id. I certainly did,
Q Have you been successful in locating Donald?
A, No.

MR, MANZELLA: Your Honor, I have here what appears to be |
a certified copy of a biréh certificate, bearing the name
Donald Jerome Shea, May I have that marked People's 58 for
identification?

THE COURT: So ordered,

CieloDrive.cOmMARCHIVES
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i ‘o . -

Q BY MR. MANZEL‘LA' All right. Mrs. Shea, directing
your attention to th:ts‘ photograph, which has been marked
People's 46 for. identifiqation, do. you recognize the person
ShOWn in that photograph?

A Oh; yes.

And who is that person?
Donald.
Is that your son Donald Jerome Shea?

= 0 » O

Yes.
Q Directing your attention, Mrs. Sﬁea, to this
photograph which is marked People’s 47 for identification;
do you recognize the person =-
Yes, I do.
-- ghown in that photograph?
Yed.

And is that Donald Jerome?

> 2 > O

Yes, that's my son.

Q Mrs. Shea, directing your atﬁenti:on to this
birth ce:,l:'t;tficatg, which has been marked People's 58 for
;I.dentification, do you recognize that ag a certified copy of
the birth certificate of Donald Jerome?

A Yes, it 1s. |

Q,' And doeg the birth certificate show his correct
date of birth, September 18th, 19337

A Yes.

MR. MANZELIA: AIL tight. Thank you. I have 1o

further questions, youxr Honor.

CieloDrive.cCOMARCHIVES
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2a-2 1 e CROSS-EXAMINATION
@ 2 | BY MR. KANAREK: SR
& Q Mrs. Shea?
$ A Yes.
* 8 , Q Do you ~= do you know your grandchild Karen
“ 6 | Arlene Shea?
T A No. J
8 | Q Do you know that you have a grandchild named
9 | Karen Arlene Shea?
o | A Well, ig it Sandra's little girl?
n Q No, it's the daughter of Phyllis Shea.
2| A4 Mo, I don's.
B MR. KANAREK: May I approach the witness, your Honox?
| THE COURT: Yes, you may.
.‘ 15 MR, FKANAREK: Your Honor, here I have a certified
‘ 16 copy of a certain Superior Court document, which I would like
5 T to show the witness, if I may.
B MR. MANZEIIA: May I see it, your Honor?
» THE COURT: Yes.
“ MR. MANZELLA: Thanks.
a4 | Q BY MR. KANAREK: Do you see that name, Karen
% Arlene Shea (indicati.ng)? |
B A Yes.
. # Q And would you read over this document to
§ » yourself and see if that refreshes your recollection that
i your gon is the father of Karen Arlene Shea, and the «=-
o 7 A Well, I don't know any other wife that he had but
. 2 Sandra Harmon -- that' s he:: name now -~ go this, I would know
i

S . ..CieloDrivecomARCHIVES



2a=-3 ¥ nothing about, ; - I
o 2 Q@ I see. And Mr, Shea didn't tell you that he was

3 married to a Phyllis Shea?
4 A No. .

¥ 5 MR, MANZELLA: Objection, your Honor. That assumes

g 6 | a fact which is not in evidence.

| 7 | MR. KANAREK: I am asking. I am asking.
8 THE COURT: Sustained. ’
9 Q BY MR. KANAREK: Did Mr. Shea ever tell you that
© | he was married to a Phyllis Shea?
1 A No.
2 Q@ . Did Mr. Shea tell you that he has a daughter of
1 11 years, who was bomm on November 10th, 1959, and resides
1 with her mother in Sonoma -~ Somoma County, California?

! s A No, sir.

1 Q Mr. Shea never told you those -~

' 1 A Never did, no.
e MR. KANAREK: I see. May this be marked for identificas|
® tion, your Honor? This document that I have spoken with this
2 lady about?

21

(Handing the document to the Court.)
THE COURT: It may be marked for identificatien --
MR. KANAREK: Yes.
Dfts € 1d. “ THE COURT: -=- as Defendant's next in oxder.
| & Q BY MR. KANAREK: Now,your bhusband -~ pardon me.
Your son made many trips back and forth through

22

23

v 26

. i the years? That is, at least he left Boston on many
; 28
occasionsg ~- c S

T Lt CieloDrive.cOmARCHIVES
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Yes, he did.

~= {gn't that correct? .

And is it a Falr statement, a trie statement that |
for long periods of time, you didn't hear from Mr. Shed,
haven 't heard from Mr. Shea; is that - that's true, isn't
it? ,

A No, not too long. I always did hear from him.

Q But ig it true, Mrs. Shea, that you heard from
him on the average of no more than two to three times a yealr;
ig that correct?

A Sometime, and sometime more. I can't remember
now. Because he *c'élleds

9, Weii; do you remember testifying previously,
in a cqur;:::oom in this County, earlier in this year?

SR Yea. T : 7'} ‘i "

Q And do you reca'll testifying -- in answer to a
quegtion, ”Incidentally, some;t:f:me in 1965, did Donald Shes
return home from (falifamia“ to ‘live with you for & period of
time?” N L 1

And you answered: "Yes, he did.*
Do you recall saying ~=

A Yes, he did. Yes.

Q Now == and did you testify that in 1965, he came
home and stayed some six months in Boston?

A Well, he probaply did. But I really can't
remember, because he made so many trips back and forth,
home and back to California, that it would be imposgible for
ne to be redlly ~- to really know how many trips he made.

CieloDrive.oomA_RCHWEs
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Q And is it a true statement thdt, actually, you
don 't know whetﬁer this period of time of six months that
you are spezking of -- or three months -- |

A Yes.

o] © = that you previously testified to Mr. Manzells,
you really don't =~ you don't know whether it was 1968 or
1965 or what yedr, really?

A Well, I do really know that he was home in '68,
though. But '65, I just don't know how long he stayed.

Q So that wheu you previously testified that he
was there for some six ;nonths in 1965, that might have been
in error; is. that cog:réct:?

A Z;l: c&n‘t say.

KANAREK° May I. appfoach i:he witness, your Honor?

THE COURT Ye;‘, you may Y T

Well, you neﬁdn t‘ db 8O, ,_If you wigh to, you
may raise whatever you tike. S

MR, KANAREK: Well, 1 wul’tl' iike to assist her. Perhaps
I can have her read this over, and --

THE WITNESS: No, I caen ligtenm.

THE COURT: Yes, she can listen.

MR. KANAREK: Very well.

Q And reading from page 1922 of the transcript ~-

THE GOURT: Incidentally, what transcript are you
reading? _

MR, KANAREK: 1I'm reading from a transeript that AI
have here,  your Honor, dated earlier this year, page 1922,

CieloDrive.comARCHIVES




w

“d

10

11

12

13

14

15.

16
g

18

19 -

20

21

22

23

24

25

26

27

28

5647

THE COURT: You have that transcript?
MR, MANZELLA: Yes, your Honor,
~ THE COURT: Very well,
Is it stipulated that you wish to read a certain
portion of it to the jury? '

: MR..KANAREK: No, I'm not asking that it be read before .|
to the jury, I'm merely asking that it be read to refresh the
witness' recollection, to accommodate the Court and the witness|
If she prefers me to read it -—-

THE COURT: A yes or no would have done, Go ahead,
MR, KANAREK: Pardon?
THE COURT: You maylproceed.
Q - BY MR, KANAREK: (Reading) "Incidentally,
sometime in 1965, did Donald Shea return home
from California to live with you for a period of
time?

"t A, Yes, he did.

"0 And how long did he stay with you in
months in '65? ‘

"A, Well, a year,
"G Approximately how many monthsg?
. YA, Ch, probably in the six months, He

would just go back and forth, Boston to California,

California and Bostdn
i' * )
"Now --“; —— and then the next --

L]

'“All 2lght did he visit you more than once
durzng the permod of l965 andm1969 at your

1

Massachusetts hOme?“f .f -_f - 151

CieloDrive.comARCHIVES



% 'E}

‘w

10

11

13

14

15

16

7

18

19

20

21

22

23

24

25

26

27

28

5648

MR, MANZELLA: Excuse me,

MR, KANAREK: "A Yes, he did,”

MR, MANZELLA:; Bxcuse me. That's 1956 and 1969,

MR, KANAREK: Excuse me, I'm sorry, "~-~ 1956 and 1969

at your Massachusetts home?”
"A Yes, he did,”

Q BY MR. KANAREK: Do you remember that, stating
those things in court?

3 - I don't remember, but I really don't remember how
long he stayed home,

Q May I ask‘you this, Mrs, Shea, on how many.-
occasiong did Mr, Shea come to the Bogston area and stay a
period of wonths? WNHot just a short period of time, but let's
say three, four, five months or a year between the time of,
say, 1956 and the present, today?

2 I don't remember him staying a year,

13 - On how many occasions did he stay, may I ask you,

several months?

A

B Two or th@égimpnths?

¢ | XYes, ;f.*’

A’ Yes,

e . 4Fi'.ve'sg-:-—-‘l':u ask o o?;ﬁhtee months?

A well, séy;fﬁo months. ‘I ?eﬁiiﬁ'cah't remember,

0 You don't know.hqw-mﬁnyltimes he stayed two montha?
A No. - g

1) Do you know how many times he stayed a year?

A No, dJust, I guess, when he came home with his wife,

Sandra., 2And I don't -- can't recall mow the date,

CieloDrive.coOmARCHIVES
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Q Did he ever stay a year in that period of time that
we're sﬁeaking of, from 1956 to the present? Did he ever
stay a year in Boston, a full year or more?

A I can't remember,

Q And your state of mind, Mr, Shea, is that your
son, Donald, had how many children -~ has how many children?

A Three,

o I see. And your state of mind is that your son has
-~ and would you name the children that your son has as --
from what you kaow? I have their pictures over here,

Elizabeth, and Jimmy, and Jerry.

2 Do you kn?;¥what their last name is presently?
A Harmon., .

¢ B B )
I Tﬁbéa three children.

I "NOW, £Xom; your teillng+us what you know from your
couversations with Mz, Shea, commﬂnications with Mr, Shea,
whatevexr, by letter or te;egnonaﬁ‘would you tell us who
Mr, shea was last — ﬁb,zéé far as you know, from your
communications with Mr, Shea? T

A As far as I know, he was not marxied, Hé was
divorced with Sandra. _ I
0 And Mr., Shea -~ did Hr. Shea ever tell you that he

was married to a lady named Magdalene Shea?

A No,

Q In July or any time?
A He naver did,

o He nevex didz

3 No.
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Qo In 19697
N No,
& Or otherwise?
A, No.
; MR, KANAREK: Thank you, Mr, Shea.

P P
w o

THE WITNESS: You're welcome,

THE COURT: Anything furthexr?

. N L * .
L3 ' , R i

) SETE
1 £ 1 b 1

REDIRECT EXAMINATION

L

BY MR, MANZELLA;:

o Mis. Shea, in 1969, did Donald ever tell you that he

. ead going to leave the State or leave the country permanently?

A No.

MR, MANZELLA: All right, thank you,

questiong, your Honor.
THE COURT: You may step down.
THE WITNESS: Thank you,

THE COURT: Call your next withess,
MR, MANZELLA: May Mre.Shea be excused?

THE COURT: Mrs$» Shea, you may be excused,

or go as you wish,

I have no further

You may stay

MR, MAHNZELLA: May I have a moment, your Honor?

THE COURT: Yes,

(Pause in the proceedings,)
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MR. MANZELLA: The People call Mrs., Magdalene Shea, your

Honor.

" THE,%QURTQ quﬁxére still under ocath,
| THE WITNESS: ' Yes, sir.
v ) . "‘."§ Yipm

e
L Ly

MAGDALENE VELMA SHEA,

r

: rééalled.aéra?witness by the People, resumed the stand and

testified furthér as follows:
MR, MANZELLA: Your HOnor ~-

DIRECT EXAMINATION (CONTINUED)

BY MR, MANZELLA:

Q Mrs., Shea, would you state your name for the
record?

a Magdalene Velma Shea.,

MR, MANZELLA: Your Honor, I have here what appears to
be a pawnbroker's report No, 46386, and containing certain
printing and writing thereon, including the words "Revolver,
Colt Dakota .45 caliber, serial number 2422,"

May I have that marked People's 59 for identifi-
cation?

THE COURT: 59, so ordered,
MR. MANZELLA: Your Honor, I have here what appears to be’
a pawnbroker -- a pawnbroker's rxeport, bearing No. 108440, and
the date January 15, 1969, containing certain printing and
writing thereon, including the words, "Revolver, Dakota,

No, 2422."

May I have that marked People's 60-~A for
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identification? : .

THE COURT: 60-32

MR, MANZELLA: Yes, your Honor,

THE COURT; Very well, so ordered,

MR, MANZELLA: I have here what appears to be a pawn
ticket bearing the number 108440, and the date January 15, 1969)
containing printing and writing thereon, including the words
"Dako;g Revolver™, May I have that marked People!s 60-B for
ldentification?

THE COURT: So oxdered,

Q BY MR. MANZELLA: Mrs, Shea, directing your
attention to the -~ this -~ what appears to be a pawn ticket
beaxing our identification number, People’s 59,

| Do you recognize the signature appearing on the

bottom line of that pawn ticket?

A, Yes,

o Have you ever seen that signature before?
A, Yes, .

Q Whose signature does that appear to be?

A My husband's, Donald Jerome Shea,

0 Directing your attention to the exhibit which has
been marked People's 60-A for identification, this other pawn

ticket, and in particular the sepond from the bottom line on

 that, document, where it appears the name "Donald Shea."
2 P

Does that signature appear familiar to you?

B Yes, _
i Q " And hhosé:ﬁignature doas that appear to be?
A My husband's, Donald Jerome Shea,

o CieloDrive.cOmMARCHIVES
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Q All right, Mrs. Shea, directing your attention to
the exhibit which has been marked Peoplet's 60-B for
identification, and in particular the bottom line of that
document where the name "Donald Shea" appears,

Does that signature appear familiar to you?
Yes,
Whose signature does that appear to be?

My husband, Donald Jerome Shea.

Do P

Thank you,

MR, MANZELLA: Your Honor, I have here a series of
photographs. There are ten photographs, your Honor, all
depicting various portions of what appears to be the same
automobile,

May I have that'ﬁarked People's A %hrough — strikel
that, =-~-.People's 61-A ﬁﬁrough J, your Honor,

THE COURT: A through J, so oxdered,

MR, MANZELLA: Yes, your Honor,

MR, KANAREK: Your Honor, I wonder if we might approach
the bench for a moment?

THE COURT: Yes, you may.

(Whereupon, the following proceedings were had at
the bench among court and counsel, outside the hearing of the
jury:)

MR, KAWAREK; Your Honor, I certainly don't wish to «~
t? -~ to make unnecessary objections, If I could have a

qpnmihuing objection as to relevancy and materiality to what

2 - hl L3
Mr, Manzella 1s going into now -- you see --

THE COURT: What do you intend to go intoe? I haven't seen

- R SN I

T — e
N . I
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| delicti, becaise 5-

6l-A so far.

MR, MANZELLA: These are photographs of the car, the
interior portion of the car as it was when it was found by the
Sheriff's office,

MR, RANAREK: Well, I view that as irrelevant and
immaterial to Mr. Manson unless there's some showing, some
connection that they allow that to go into evidence against
Mr, Manson, It is prejudicial to him,

Now, if I may have a continuing objection to --

THE COURT: What is the People's theory?

MR, MANZELLA: We'vre offering it on evidence that -~ on
the corpus delicti, circumstantial evidence that Shea is dead.,

THE COURT: On what theory?

MR, MANZELLA: On the theory that his car and his
clothes and his other possessions are found inside the car
and the car appears to be abandoned at the time it is found.

- In other words, the condition of the car creates,

»

! we think, the inference that the car is abandoned,

THE COURT: It seems to the Court that it is a legitimate

. offer on the part of the People and a matter of weight for the

‘jury té determines

o MR, KANAREK: You see, it goes in against Mr. Manson,
it K )

oy
Again, even assuming arguendo there is a corpus

H

THE COURT: What you are saéing is it is irrelevant as to |

My, Manson?

MR, KANAREK: Yes, right, And it seems to me the jury

should be cautioned that --
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LI

1 THE COURT: Well, do you agree it has some probative valup
. ' 2 | 1f the jﬁry is willing to accept it on the issue ==
3 MR. KAWARER: I must, as an advocate, say ho, your Honor,

4 because of the fact there are so many other possibilities --
v 5§ | getting insurance, running off with another girl and =--

6 THE COURT: Certainly, and it is a matter of weight,

] Qv;‘

7 though, isn't it?
8 MR, KANAREK: ~Not really. I think it is a matter of

9 admissibility in the context of Mr, Shea's vagabond background.'

10 THE COURT: The Court believes it is.
1 MR, KANAREK: I think it is very prejudicial and its
12 prejudicial value far outweighs the probative value even as

13 fay as the proof of the corpus delicti goes, your Honor,

14 THE COURT: The Court finds otherwise in respect to its
, 15 prejudicial effect as compared with its pi'obative value, The
| 16 Court would overrule your objections and would allow you to
2 1 have a continuing objection based on relevancy and materiality
8 | as to those questions, _
19 MR, KANAREK: And improper foundation, because you see

20 there is no foundation,

2 :a' THE COURT: All right, the Court will permit you to have
. -225A ‘ that, . A
tf ;.“ 2 MR, KANAREK: Thank you, your Honor.,
. :“m;‘l'ﬂT 7‘ IWherﬂupoh, the following proceedlngs were had in

% open coart Wlthln the presence and hearing of the jury:)

S,

B Q '5 132 MR, MANZELLA: Mxs, Shea, directing your
27

o -

attention to these photographs which have been marked

PeoPlels Gl-A through H,
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Directing your attention to the particular

photograph, 61-A, Do you recognize the car shown in that

photograph?-
A Yes,
Q And what car is that?
A That's the Comet that we had,
Q That's the 1963 Mercury Comeg?
A Yes,
0 Is that the car that you testified yesterday that

Donald bought from dohn Enfield?
A, Yes, it is.
Q All right, Directing your attention to the
photograph marked 61-B for identification,
, Is that a photograph of the same car?

i

Je v 00 B Yes,

o Directing your attention to the photograph marked

|- People’s 61-C for 1dent1£ication.

3

e L i xs that a photograph of a different view of the

*

same cax?
o e,
;;1{?* gx,ijgbégesggng your attention to the photograph marked
61-D .
Is that also a photograph of the same car?
A, Yes.
) Directing your attention to the photograph marked
61-E,
Is that a photograph of the interior of the same
car?
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o

B Yes,

0} All right, directing your atteation to the
photograph marked 61-F for identification.
Is that a -~ I'm sorry.
. Is that a photograph of the interior of the same
‘qaf? .

A Yes,

o Now, directing your attention to the photograph

marked Peqplels 61—G for ldentification,

4

Is that ‘also a photograph of the interior of the

séme}cér? ;
A | Yes,
-g-',i‘Db yéﬁlfecognize any of the items shown in that

photograph in the interior of the car?

A Yes.

Q -And would you tell us what you recognize, please?
A Uh, two shoes,

o Why don't you take this microphone and I'l]l hold

the photograph over here,.
Now, would you point out the two shoes that you
recognize?

B, The black one (indicating), and the brown one

{(indicating) .

o And are those the only two shoes appearing in the
photograph?

a Yes,

o Now =~- and how do you recognize those shoes?

A I bought that pair for him (indicating), and he used
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to work in those, (Indicating.).

Q Now, the ones you say you bought for him, are those

. F

"the ones that appear to be the ones that are in the lower
portion of the photograph?
* A. . %‘zgs‘f‘ f"\

SRS T
Q. ' And -the ones that you say that Donald used to work

"B Yés.
" Q4. jow were they marked?
A With a circle around it.
0 And those are the shoes ~- the ones shown in the

photograph, People's 61-G,with the circle around it,
those are tie shoes that Ponald used to work in?

A Yes; some tine,

) And the other shoe wds a part of a pair that you
bought for bonald?

A Yes,

e Now -~ and those two shoes come from two different
pairs of shoes, is that coxrect?

A Yes,

1) all rigﬁt. Directing your attention to the
photograph marked 6l~H for identifigation,

Is that a éhotograph showing the interior of the same

car? .

A Yes,

) Now, directing your attention to the photograph
marked People's 61~I for identification,

Do you recognize what is shown in that photograph?
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A The two foot lockers that he had,

0. And are they shown in the trunk of the 1963 white

| Mercury Comet? '

A Yes,

Q2 And is that where Donald kept those two foot lockers?
A Yes,

2 Now, directing your attention to the photograph

. [ marked People's 61-H for identification.

Does that photograph show a portion of the -- one
of the foot lockers in the trunk of the same cax?

A ! Yes,
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4-;; ‘ 1 Q Mrs. Shea, when was the last time that you saw
.. 2 that -- the car shown in People's 61 for identification, the
s | white Mercury Comet?
- A August the. 16th, 1969.
. 5 Q And SOmétime thereafter, did you give a

6 | description of that car, including the license number, to
7 | the police?

8 | A Yes, the Homlcide Division, at 150 North Los
9 | Angeles Streek.
10 MR, MANZELLA: Your Honor; I have here a key ¥ing

B | containing six keys. May I have that marked People's 62
12 for identification? '

RE 62 1a, B THE CCURT' 86 ordered.

14 MQNZEI.IA Ym:r Honor, I have here what appears to
.‘ 15 be a black man 's Bhoe }Lay I hﬂVe that marked People's 63
- 1 for identification? |
63 1d. THE COURT: So 61§ée;:é&~:'? TR

18 Q BY MR. MANZELIA' Mrs. Shea, ‘directing your

attention to this ring hnlding B:T.x keys, which has been marked |
People's 62 for idemtification, do you recognize the keys on
that xing?

A Yes.

19
20
21
22
23

[ And can you identify some of those keys for ug?
2

' ] A Three.
® ' g Would you hold them up and tell us what those
F 26
keys are?
® = A This (indicating) was the ignition key ~-
' 23

Q@  And the ignition key to what vehicle?
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A To the "85 -k

MR. RANAREK': Well, youi Homor, may I inquive on volr
dire?

THE COURYL: No, you may not. You may cross~examine.

MR. KANAREK: Very well, your Honox. |

THE WITNESS: And these two (indicating) were to both
of the footlockers. ’ "

Q BY MR. MANZELIA: And do you know what the other

‘ keys were for?

A NO;
Q And whose keys ~- and in whose posaession had you
seen those keys?

A In my hugband’s, Donald Jerome Shea.

Q And had those keys also been in your possegsion?
A Yes.

Q And had you uged them as well?

A Yes.

Q@  All right. Dirvecting your atten‘t‘ion to the black
shoe which has been marked People's 63 for identification, do

| you recognize what is shown in that -- strike that.

Do you recogulze that ghoe?
A Tes.
Q@ . And would you identify that shoe for us?
A This is a black shoe that Donald used to work in

Q And is that the shoe shown in the photograph that

 you've already identified?

A Yes, ;iﬂf -is.

TRy ox s
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r | Q And the shoe which has been marked People ‘s 63
2 | for identification, is that the shoe which is shown in the
3 | photograph marked People's 61-G?

4 A Yes.

5 Q AAn.d in the photograph, is that shoe circled?

6 A Yes.

7 MR. MANZELLA: May ¥ have just & moment, your Honox?

8 THE COURT: Yes, you may.

9 (Pause in the proceedings while a digcussion off

10 the record ensued at the counsel table between Mr.

1 Manzella and Sergeant Whiteley, the Investigating

12 officer.) ‘
1B WzﬁLIA‘ All vight. Your Honor, I have here what

¥4 | appears ta be an approximately 8-1/2 X 11 yellow 1ined plece
15 | of paper containing writing.

6 May I have that marked People's 64 for identifica«

7 | tion?
64 1d. ® THE COURT: So ordered.
19 MR, KANAREK: Thank you.

20

Q BY MR, MANZELIA Mrg. Shea, directing your

2 | attention to this Iettar which has been marked People's 64

22

| for identification, o you recognize the handwriting on that
23 ’ '

lettex? _ ) _ ‘ ' | ,
24 A ) fes. * i‘ ';" 1, o .t,a_ ; i
> a  Whose handwriting is that?
S My husband's), Do‘nalci Je‘.t‘ame Shed .

27

THE COURT: And do you recognize the sigpature gt the

% | bottom of the letter’z
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A Yes. g e A

Q And tk;e name ”'Déni,'"' &0.‘3;011 ‘r‘ecognize that
,signatur‘&?

A Yes.

Q Whose signature ig that?
A My husband's; Domald Jeroms Shea.
MR.MANZELLA: All right. Thank you.
Your Honor, the People would ask at this time
that Mrs. Shea xead that letter to the juxy.
MR. KANAREK: Well, your Honoxy -~
THE COURT: May 1 see 1it? |
MR. KANAREK: Yes, your Honor.
THE COURT: Just one moment.
MR. KANAREK: Yes,
(Pause in the proceedings while the Court
- pe:r,us_ed the document.)
MR, KANARER: Youxr Hof;or, it's agreeable.
- THE COURY: All right. You may approach the bench.
MR. KAKAREK No, your Honor. I can make‘ ny point.
has nothing to do with the jury hearing the letter; your
Honor. '
Q BY MR. MANZELLA: All right. Migs Shea =»
THE COURT: No objection?
. MR, KANARER: No, not to the reading of the letter,
except for the previous matteis we have gone inta.
| But certainly, your Hormor, go ahead; it's «-
THE GO‘EJ,RT: " Well, is there any objection, then? I

- wish to allow you to argue it, if you wish to.

it
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MR, KANAREK' (No response)
.TBE COURT' No objection?

3
-
G I e

. #
2

i"-n- t

i KANAREK* XNo, pb;gection,, .your Honor, except those
| previously enunciated ta the Qourt at the bench; that's all.

THE COURT:- All right Approach the bench. 1I’m not
sure I understand. , = . -
MR. KANAE{EK. Ver’} well.

(Whereupon, the following proceedings were had
at the bench among Court and counsel, outside the
hearing of the jury:)

MR. KANAREK: 1It's my position -

THE COURI: This appears to be the letter which she
referred to yesterday, which she said she had lost,

MR. MANZELIA: No, it's not, your Honor.

THE COURT: It's not?

MR. MANZELLA: No. This is a letter that she never
received. The testimony will show that she never received

this letter; this letter wasfomd in the car when the car was

; fpund.

THE. COURT: It's undated.
MR. MANZELLA: It's our position, your Honor, that whem

' the vehicle =~ that the letter was written sometime after

August 16th, and =-
THE COURT: Let's see.
MR. MANZELIA: -~ before the time that ~= -
THE COURT: It states, "I camnmot figure out why you
left me" in the beginning.
'ﬁhat is your position as to why this letter
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- ghould be admigsible?

MR. MANZELIA: Well, our position ig that it -- again,
it's offered to show the state of mind of Donald Shea, that
he did not intend to -~ to @bandon his friends, his xzelatives
and his wife; and.that -- and it's some circumstantial evi-
dence that the :E&‘ct: that he bas not -~ they have not seen him
is some circumétantial evidence that he's dead; because this
type df evidence shows that he did not intend to abandon

- . P‘

. 1 T . . * 'g v . ; - +
» . ¥ Y -4 T
t;hem. ' -j' i : s '._*. o £

Sk

THE COURT: Are you raising an objection to it?
KANAREK‘ *Né, ygu: Hcmor
THE COURT: No obJection? A11 right. However, I don't

think it's ne&'égsary to vead it. - You may intreduce it in

- evidence; with the proper foundation as to time, and further

5 .
® | identification by the writing.

MR. KANAREK: Well, we don't wish to appear -~ he has

" agked that it be read in the presence of the jury. I dom't

want to appear to be -- to be ==

MR. MANZELLA: Your Honor; we ==
MR, KAWAREK: =~ to be opposing that. And so I would
like -- I would think that now, since I have agreed, I don't

| want it to look like, in open court, that I have not agreed.

So I would ask that it be read, in that context.
MR. MANZELIA: The reason I would ask that it be read

is go that it is iIn the record; that it is in the record as

having been read to the jury.
THE COURT: There's no objection to the introduction of
it, apparently, and if you establish the foundation, it would

CieloDrive.coOmARCHIVES




b7

10

11

13

14

is

16

17

18

19

20 ]

21

23

24
25

26

7 |

28

5666

be admigsible on thé "'1imited grounds that you spell out,
MZELIA A11 right.
" THE CGURT. 1 see no reagson to burden the record with
:I.tat: thi.s paint L ".’ '

MANZELLA: Well I am’ askmg that it be read to the

|

jury, your Honor. ;"_ . i' .
THE COURT: ALL right. Since you both agree, I'lL

Pemit itc. j “ i s ? ,", ‘ (I ’ f

MR. MANZELIA: All right,
(Whereupon, the following proceedings were had
in open court, within the hearing of the jury:)
THE COURT: A1l right. The letter that you have
referred to, that is on the yellow letter size paper --
. MANZELIA; People's 64 for identification, your

‘Honor.

THE COURT: And it's undated; is that correct?
MR, MANZELIA: Yes, that’s coxrect, your Honor.
Q "Mrs, Shea, directing your atiention to the letter

‘which has beén marked People's 64 for identification, is all

of the writing which you -- strike that.
Does all of the writing on that letter appear to

have been made by Donald?

A Yes.

Q Does any of Ehé writing on the letter appear to
have been made by anyone else?

A No.

Q Is there a date that appears on the lettex?

A No,‘.
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Q . .'Did-you ever receive that letter?

.
0 - ;

Q Other than in courtixdoms in which you've testified,
have you ever seen that letter before?

. % ’ #
) i . i" g
A I «= 10,

Q@  You wapt to explafd your anawer?

A I saw it once; because I -~ I went to the ~- to
the DA's office, and he asked me if I had Zeceived it.

Q All right,

A But no other time, except in court.

Q All right. And you had not recelved that letter;
ig that correct?

A No.

Q And you have already stated that your nickname is

."Nik‘:i.,“ ig that corréct?

A Yes.
Q All right. Mrs. Shea, will you xead the letter
to the jury, pleage?

MR, KANAREK: Your Honor, would your Honor state that
this is on state of mind?

THE COURT:; 'Thank you. The Court agaln ingtructs you
that the statements in the letter are received to show, if
‘they do show or establigh, the state of mind of Mr. Shea.
| And it is received for no other purpose.

Go ghead. You may read it.

THE WITMESS: (Reading.)
"Dearest Niki: '

"I cammot figure cut why you left me, I only

5667
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"know I love you and nothing you could have done
would have been mfoxgiveable, Including topless
dancing. 1 guess maybe I was a little rough on
you about some of the things you wanted to do,
but it was only beqause I love you so much. If
I find you and can convince you to come home,
pleage excuse a poor fool for drinkinmg. I love
you more than life itself., The other day you
gseid you would never do anything to hurt me, but
now you have walked out and I have only pain left,
The reason you left must be something I did ox
sald. So now, it's like a tomb, My body is
alive, but I'm dead.

"Pleage come home.

"Love always, Don."
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Q

A1l right, Mrg. Shea, I want to direct youw

. attention now to an exhibit, People's 57 for identification.

I don't think I've shown this to you yet.
Directing your attention to People's =- what

appears to be a pawmbroker's report ot a pawn ticket marked

' People's 57-A For identification, and in particular the bottom

line whereon appears the name in writing "Donald Shea."

: Shea.?

O > &

Does that signature appear familiar to you?

Yes. .

Whose signature does that appear to be?

Do;la‘}.d Jexrome Shea.

Now, does that appear to have been made by Donald

Yes.
Directing yout attention to the next pawm ticket

in the Series, People's 57-B for ldentification, and in

Q;..

> o O o »

Does that signature appear familiar to you?

Yes. '

And who =~ Whose gsignature does that appear to be?
Donald J‘exqm Zhea.

s Dﬁes that ‘appear to have been made by Donald?

*-sves T

LA |

Going ‘back to Beopla 8 S?-A for 'a moment, on the

1line at about the mi.ddle Q:E theepmm ti.cket, marked with
an X; "Dunald Shea." A ‘

A

Does that signature appear familiar Lo you?

Yes.
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Q Doeg ‘that appear to be Donald's signature?

A vepl |

Q, ! ‘-’All right. Now, with regard to People's 57-B,
i;he 1ine =7 -on the line at al;out the m:.ddle of ‘that donument:,

e §r- 1
and the ndame ’"Donalci Shea." S

.Does. that signa:f:ure appear Familiar to you?

A Yes. IO |

Q l);dpélthat;;s;‘:;ghaxge; appear to be Donald's
signature? _ |

A Yes. | . ’

Q All right. Now, going on to People's 57-C for
identification, and in particular directing your atteniion
to the -« just below the line at gbout the middle of the
document, where it appears the name in writing -- what
appears to be "R. A. Smith," (spelling) S-m-i-t-h.

Do you recognize that sign;mre?

A No.

MR. RANAREK: May I approach with Mr. Mangella, your
Honor? '
| THE GOURT: Yes, you may approach the witness.

Q BY MR. MANZELILA: Do you recognize that signdature?

MR. KANAREK: May I -~ if I may have just a moment,
your Honoxr?

Q BY MR, MANZELLA: Do you recognize that signature? -

A No.

MR. KANAREK: Your Honor, may this -- 1t ig ambiguous.

' He bas many documents in front of him and the witness -~

THE COURT: Let Mr. Kanarek see what you are pointing to.
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MR, MANZELIA: Sure.
THE COURT: For the record, you are pointing to what?
MANZELLA% I am pointing to just below the line at
the middle of tl,le dccument marked "People's 57-C" for
iden::if;!;cation, and just below that line I am pointing to the

| woyds th riting 'R, A Sm::th,", Semt-teh.

MR, KANAREK: Well, then, 'your Honot, L'd ask that this
colloquy, these statements cqnée:;nlng "R. A, Smith" =~ that

| they be stricken on the. grounds ofconclusion, irreléevant and

immaterial, no fpl,méatiqn‘, 'your Hdnor, for this negative
statement. |

T 'm sure this lady ~- there are millions of
signatures she doesn 't recognize and in the context of these
proceedings it is unfalr for this testimony ~-- it is preju-
dicial and has no probative value.

THE COURT: The objection is overruled. The answer may

remain in the record.

Q BY MR, MANZELLA: All right, Mrs. Shes, directing
your attemtion to the signature which appedrs in the middle
of People's 57-C for identification, just below the line,
and in particular the name "R. A. Smith," in writing.

Do you recognize that gignature?

A No.

Q Do you know an R. &. Smith?
A N -~

MR. KANAREK: That's irrelevant.
A Nos

MR. KANAREXK; Your Bonor -«
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5-4 1 THE COURT: The objection is overruled.
. 2 | ‘ Q BY MR, MAB*IZELIA. Directing your attention to the
s | document marked People’s 57-D for identification, and in
s | particular the 1ine in the m:l.ddle of that on the face of
s | that du&mnent, bem.‘ing the name in writing, what appears to
6 | be "R Smith," S-m-i‘-t-h u
7 | Do you recognize that signature?

t

8 A No. BT R

9 ) Have you ever seen that signature before?

10 A ' Only in court.

n Q And do you know an R. Smith?

2 A No.

1B MR. MANZELIA: Your Honor, I have here five photogrephs
' 14 which T would like o have vma::ke_d’?eople's 20~A through E.
. s THE COURT; 207
B 6 | MR, MANZELLA: If I may. I'm sorry, People's 65-A
% 7 | through E.
65-A-E, 18 THE COURT: 8o ordered.

19 We'll recess at thig time for ten minutes, ladies
2 | and gentlemen. |
2 | During the recess, you are admonished that you are
2 | mpt to tonverse amongst yourselves, nor with anyone else, nor
| permit anyone to converse with you, nor are you to form or
# | express any opinion on the matter until it hag finally been
% | submitted to you. '
i * THE DEFENDANT: Good morning, Mr. Menzella.

& MR. MANZELIA: Good morming.

@ .

THE COURT: You may step down now. You are excused
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for ten minutes.
(Morning recess.)
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v Ty
. ¥ '_

6-1 1 THE. CG,IRI The record will show the defendant to be
| . 2 | present, all the jurors and altemates are ?ffesent.
3 Ve are raady to proceed g
4 MR. MANZELLA Your Honor,} I have had this geries of

photographs marked Peopl:e 876574 th:zaﬁgh E, And I have
6 here, your Honor, two foatlockers and a suz.t -- wbat appears

fw
«

7 to be a blue suitcase, a11 containing certain items of

s | documents and clothes.

9o | May I have one of the Footlockers marked People's
0 | 65-G for identiflication, and the second footlocker marked ~-
u | I'm sorry; the first footlocker marked 65~F for identification,':
12 | snd the second footlocker marked Pecple's 65-8 for identifica-
13 | tion? And the blue suitcase marked People's 65-H for identifi~-
| cation?

. 5| ‘ And when I refer to the footlockers and suitcases,

6 1 ¥ azﬁ asking that the containers and theix contents be marked:

o, 7 | ag I've indicated.

i5F E 1 | THE COURT: Very well. So ordered.

e v | Q  BY MR. MANZELLA: A1l right. Mrs. Shea,
2 | before referfing you to the photographs and the exhibits

2 | which have just been marked for identificetion, I want to

% | ask you this: |

s Sometime after August 16th; did you move from

, % | ‘the Wilcox Hotel where you had been staying with Donald? Did
% | you move from the Wilcox Hotel to some place else?

i % A Yes.
% Q And when wag it that you moved out of the Wilcox

Hotel?
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A Thenextday. L

Q And where did you move?

A On la Bred; in Los Angeles,

Q And did you move in with somebody when you moved
onto La Brea?

A Yes, some relatives.

Q Some relatives of yours?

A Yes.

Q And how long did you stay with these relatives,
wlth your relatives on La Brea?

A Until December -~ the last of December or the
first of -~ around the middle of January in '70.

Q Now, had Don visited with you? Had Don ever
vigited these relatives with you?

A Yes, Don had been -~ we had -~ he had been down --
he had been down there to their house several times, on |
several occ#sions with me, because he took me there.

Q All right. Now, at one point in your testimony,
you gaid that Don had broken his ankle. That's when you
were identifying certain physical characteristics of Donald's.

Had Donéld been working when he broke his ankle?
Yes.
Did he break his ankle ~- well, strike that.
 What kind of work was he doing when he broke his
ankle? |

A Well, when he =~ when he broke hls ankle; I
don’t know éxactly. But when he fell out of the tree and
hurt his back, that was the time -- he was tree-topping,

e R CieloDrive.comARCHIVES
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cutting trees.
Q I see. And he was working at that job when he

| hurt hig back?

A Yes.

Q AlL right. Directing your attention to the
photograph marked P'faople's 65-A for identifi.catibn, do you
recognlze what ig ;iépicted in that photograph?

A :Xég." The two footlockers.

Q‘é D Mo you rec’ognize. the two f:‘octlockers?
UK tevdge n

Q 3 All r:.ght. And could you identify the footlockers |
for us? When and ’whefe did you see the footlockers?

. A When ﬁonald got 'back. from Las Vegas; he brought
them with him.. .. .- 1o

Q All right. And are those the two footlockersg
about which you've already testified?

A Yes,

Q And are those the two footlockers that were
kept in the trunk of the Mercury?

A Yesg, they are.

Q And are those the same footlockers which were
shovn in the photographs which I've already showh you,
of the Mercury Comet? |

A Yes.

Q Do you recognize what appears to be the blue
suitcase standing between the two footlockers in the
photographs, People's 65-A7

A Mo, I've never seen that before.
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i | - Q Directing your atten.tioﬁ to the photograph marked
. . | People's 65-B for identification, does that appear to be a

3 photograph of one of the footlockers and that same blue

s | suitcasé, on top of the footlocker?

s A Yes.

.e_ 4 - Q All right., Directing your attention to the

q | photograph -- People's 65-C for idemntification, does that

s | 8ppesr to be a similar photograph as the previous one?

g A Yeq. :
10 Q. . Do you ;recognize any of the items shown ix the
n | photog;x&ph, i:hé.t. appear to be :Lnsiﬂe of the blue suitcase?
2. A No. o) PR r -
13 | | Q ﬁi;i 'ri'glzxt. ﬁirécting ‘ybui? attention to the -
1 | exhibit marked People's 65-n far 1dentification, it appears
. 15 | to show portions of the’ two footlockers. |
' | T Doeséne Of the two .foo.tiockers appeaxr to be
“ 17 Qpenéd?
6a flg. 1B A Yes,
19
20
2
o
23
% -
. .
' 26

27
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6a-1 L . § . BAnd do you recognize the items which appear to be
. 2 dclothing and other items inside of the suitcase -- inside oOf

8 | the foot locker, amnd around the foot lockex?

4 & Yes,
? 5 @ And could you identify those items for us?
. 8 THE COURT: This picture is 65 --?
? MR, MANZELLA: -D, your Honox,
8 THE COURT: -D? D as in David?
9 MR, MANZELLA: Yes, your Honor,
10 THE WITNESS: Those brown pants, they was -- they were

1 | pell bottoms.

12 "his was a brown . iridescent -~ it turned color -~

B suit, That's the suit that he had on when we got married.

1 That's a brown shirt. That's a black sport coat thaﬂ.-

. ® | he used to wear. And that's a yellow shirt,

10 and that -~ and I can't make that out completely,

17

:"

but this here (indicating) ~~ well, I don‘t know if it's omne

® | 6r two, but that's his cuff link kox, I think he had green

19 - L) .
stones and white rhinestones in there,

20
In fact, he had two sets, I can't see them that

& good,

22
Q BY MR, MANZELLA: All right, And is that the

2 |
little ~- the last thing you referred to, is that the little

24
* box that appears to be opened, which is sitting on the back -

25 ‘
portion of the foot locker?

. A Yes,

27 | :

. Q And the two -- what appear to be two matching items
. a8 ) .

of clothing, a jacket and -~

N | | CieloDrive.coOmARCHIVES
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v

A, | That's the suit,
PR S

T Y S .
'Q *' ~+:the pants, is that the sult that you referred
,tto?‘ DR r
A Yés,'ﬁhat's the suit we got married -~ I mean,

when me and him got married, that he had on.

1) All right, Now, what appears to be this lighter
brown item to the right of the photograph, is that a shirt?

A That's a shirt,

Q All right, Directing your attention to the
photograph marked People'’s 65 for identification, it appears‘

to show one of the foot lockers open and various iteéms of

clothing,
Do you recognize any of those items of clothing?
A, Yes,
Q Would you point them out, please?

A This brown jacket; that shirt; those pants; this
jacket here, '
I think that's another brown shirt,
THE COURT: Would you indicate for us ~-

MR, MANZELLA: Yeés, I will, your Honor,

0 Do you recogunize any other items?
A I'm not sure,
43 All right, Mrs, Shea, would you take this marking

pen and mark it with numbers, starting with No, 1? Starting
with No, 1, would you mark each item that you recognize?
rMark the first item No, 1l; just mark right over the item,
And the second item, mark it No. 2 and so on, all the items

that you recognize in the photograph.
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And that's photograph, People's 65-FE for
identification,
THE DEFENDANT: There has been no foundation as to the
suitcase, I would like to make an objection, if he won't,
THE COURT: Mr, Manson, you are going. to have to be

quiet.

Q BY MR, MANZELLA: All right, Now, Mra. Shea, you've.

designated items 1 through 6 on the photograph itself,

| People's 65-E; is that coxrect?

A Yes,

Q All right, Beginning with item No, 1, could you
identify each item for us?

A That's a brown coat., I think it was kind of a --
this here (indicating) was blue and gold -- No, 2 was a blue
and gold shirt. ’

No. 3 was a pair of black pants with white pin
stripes, running up and down,

And No, 4 is a beige jacket, corduroy.

No, 5 is a brown -- plain brown shirt.

No. 6, supposedly, I think is a white shirt -- J

can't see all of it —- with ruffles on it (indicating).
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6b-1 . | Q All right. Now, all of thege items that you've
1dentified, numbers 1 through 6 on.People ‘s 65-E, are those
all items of clothing that you saw Shorty wear =~ or Donald
 wear at one time ox anothexr?
- A Yes,
) Now, the other items of clothing, can you gee
them well epough to identify whether of not you ever saw =~
A I can't. ;
Q - Doniald wear them?
y 4.1 T ca! fe tell.
n ' é E f -Can you say that you did not see them? Or ig it
5 | that you just éan ’t see them well enough?
B . KANAREK: Your Honor » 1’11 object to that question

3.1”
L%

u | as == well, first of all, , K

*

5 THE COURT: Sustained ey
" MR, KANARER: ' i1t 'i- ‘gil right.
17 Q BY MR. MANZELLA: What I'm trying to £ind out,

18 | Mr. Shea, s whether or not you cén gee them well enough to
19 identify them in the photograph?

2 : MR. KANAREK: Your Honox, that's -~ the objection to
n | that has been sustained,

% THE COURT: Yes, it is sustained.

2 | Q BY MR. MANZEIIA: Csan you say that the items

% | that are not numbered, that you never saw Donald wearing

55 | those items? |

2 | MR. KANAREK: Your Honor, that calls for conjecture.

27 There's no foundation for it. It's irrelevant and immaterial.
28 | The form of the question 13 improper. ‘
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6b =2 . THE COURT: The objection ig sustained.
. 2 . Q BY MR. MANZELTA: All right. Can you identify
3 | any other item in the photograph?
s | A That's - if that (indicating) is a white sports
. 5 | coat, this here, the white -~ if this 15 a coat.
6 THE COURT: Do you wish to number that with the next
’ 7 | consecutive number? |
8 | MR. MANZELIA: Yes, your Honor.
9 Q Would you number that last {tem you identified as
‘10 (& 7, Mrs. Shea? '
n | A (Witness comp:li?s’.')
2 q ,&11 rigb.t.‘,\ b{ow, gging back now to People 's 65~D
1B | for identiﬁicai:iori,- would you number it in the same way?
% | Number in the same ﬁay the items that Jou reqognize. in that
. 15 | photograph?- * i,“ EECRCURT 1"; Do
‘ 16 A (Witness compl:t.es.). ) ,
- w oL Q Now, am I cor:l'recat tha}s in Eeaple 8 65~D, you
18 have numbered items 1 thxough 87 .
» o A Yes, P )
2 @ ALl right. Now, what s item No. 1? |
a A A pair of black -~ brown hiphugger -- hiptmggers,
2 | pellbottomed pants.
- @ ALl right. And these ftems, fitems 1 through 8
3' % | that you've marked, are those all items that you saw Shorty
® | wearing at one time or another?
a % | A Yes.
o Q All right. And items No. 2 and 4, what are they?
. 3 A That's the suit that he got married -- we.got
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. o | Q All right. And item No. 3%
I1t's a brown shirt.

\ Q And item No. 57
‘ i A That's a black sport coat.
6 Q Item No. 67
. . A it's a yellow shirt.
5 Q And No. 77
. A Uh =~ a jewelry case, with -- it should have a set
o |of handeuffs, with green rhinestones and red rhinestones.
a | Q All right. When you say handeuffs, do you mean
., |cufflinks?
B A I mean cufflinks.
n | Q All right. Now, item No. 8 that you have marked
@ 5 fn the photograph, what lg that?
? i | A That's & cookbook he bought me.
3 | - Q Where did he buy the cookbook?
18 { A In Iag Vegas.

1 Q All right. Now, Mrs. Shea, directing your atten=
2 'tim; to the footlocker which has been marked People's 65-F
a1 ,EOI" identificatim it

-

s | (Pause 1n the proceedings while a discussion
23 off the 'record;‘éﬁgued between M. Manzella and the
24 Cleyk.) .-*, .
i % | Q , By’ P;R MANZELLA: Do yout recognize this footlocker?
: W | AT Yes Tttt
21 Q And i-s; this the fébti?c::kef ;hich is showm in
. s the photogrdphs == is, ,ﬁhiéJpge'pf'_ i%he footlackers about which

S e Lt
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6b=4 1 | you have already testified?
. 2 A Yes.
3 Q ! All right. Directing your atf:ention to the
s | other footlocker, which is marked People's 65-G for identifica=-|
% 5 | tion, do you recognize this footlocker?
6 | A Yes.
‘ 7 Q And 1s this the second footlocker about which

8 | you've already -- you've already testified?

9 A Yes.
10 - MR, MANZELLA: May the record reflect I'm opening the
1 | footlocker marked People's 65-F at this time, your Honor?
12 _ THE COURT: Yes, the record may so show.
18 @  BY MR. MANZELIA: AIL right.
| L Mrg. Shea , would you step down here -~ youxr Honor,
Q 5 | I can't think of another way of ==
? 6 | THE COURT: We are ‘very crowded.
N o MR, MANZELIA: Well, maybe I could =~ I '11 put it on the

7 £la. ¥ | coungel table.
1

20
2 .|
22
23
24

%

27
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e Q BY MR, MANZELLA: All right, Mrs.Shea, would you
ﬂ.sfep over here and, if you would, would you just bring the
microphone with you.

(Whereupon, the witness stepped down from the
witness stand and approached the counsel table,)

Q BY MR, MANZELLA: All right, Mrs,., Shea, directing
- your attention to the coﬁtents of the foot locker, which is
Peopleta 65-F for identification,

Do you racognize any of the contents of the

foat locker?

A Yes,

0. Are theée ﬁ?e contents shown in the photographs
marked Feop&ejs;ésfﬁhat I have shown you?

PR Yés}

Q i'ﬂ And the items that you have identified in the
photographs,’ do theselltems appear in the foot locker itself?

a, Yes. :-’ - ffg,,

¢ ALl of the items?

A The ones I identified in the photograph and there
were some I couldn't see I think that is there, too,

0 all right,

Now, directing your attention to the People's
photographs, 65-D and 65-E,

Now, can you tell us which photograph represents
or depicts the contents of the foot lockexr you are looking at
now, People's 65+F?

A  Uh, this one (indicating),
Q All right, that would be photograph 65-E for

" CieloDrive.cOmMARCHIVES
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identification, NORN SRR
And are you saying that the seven items that you've |
nunbhered and,Peopla'ﬁ’GséE*fOr’identification are present, |

in fact, in the foot locker marked People's 65-F for

identification?
A ¥es.
Q And directing your attention -~ oh, strike that,

Directing your attention to the foot locker that
has been marked People's 65-G for identification, I have just :
opened that foot locker, and I*1ll ask you to take a look at the
contents of that foot locker and ask you whethexr or not you |
recogrilze the iteﬁs in the foot locker? Do you?

A Yes,

Q. Now, are the contents of that foot locker -- foot
locker which is marked People's 65~G for identification -~
shown in any of the photographs that you have already
identified? |

A - Yes, -

o And would you point thaé phiotograph out, please?

a This one (indicating).

Q That's People's photograph 65-D for identification,

And are -~ you've marked eight items in that

' photograph, 65-D,

Do all of those eight items appear, in fact, in
the foot locker marked 65-D for identification?
THE CQURT: Let her look and check it,
' MR, MANZELLA: All right,

THE WITNESS: Yes,
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Q B MR, MANZELLA: Do all of the items -- now, do
all of the items which you've marked in People's 65-D for

identification appear, in fact, in the foot locker?

A Yes, everything except a cook book,

0 Everything except a cook book?

A Uh~huh, ‘

Q All right, Directing your attention to the

two green jewelry cases which appear inside of the foot locker.
Does the jewelry which you've described for us, the
cuff links and the other items of jewelxy that Donald woze,
did those items appear inside of those jewelry cases?
A, Yes.
1) All right, fDé;you recognize any other items of
clothing in Pequefsfﬁséé, the foot locker itself, which you

were not’ abre to see in the photograph?

A, Yes, Ehié was hms shirt’ {lndicating)

Q | I'm holdihg up a white shirt. Did this shirt belong
to Donald? .;3;5' ‘ i '

A Yes, -

Q Have you Seen.Dohald wear this shirt?

A Yes,

Q Is there anything else inside the foot lockexr

which you were not able to see in the photograph?

A This was his (indicating), and this pink shirt.

Q Referring to the biue and black shirt ﬁhich I an
holding in my hand?

A, Yes,

Q Did you see Bonald wear that shirt?
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a, I've seen that,
o Is there anything else in the foot locker itself,
People's 65-G,which does not appear in the photograph?
A Ho,
(Whereupon, the witness resumed the witness stand.)
Q BY MR, MANZBELLA: All right, Mrs., Shea, directing
your attention to the suitcase, the blue suitcase which has
been marked People's 65-H for identification,
At the requésﬁ'bf the Sheriff's, have you taken a

ST
closer examination qi this suitcase?

& N -

t

A . Yes, |
Q gé;i right. . Have you ever- seen it before, other
1 . LT e N 'J.‘ . v ,;a_

L{

than in court? -~ Co . R

?

A No, - S -
1} Have you exaﬁihédgthé contents of this sultdase?
A, I locked in ik, . - |

[
K ’ ‘tf."
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?afl 1 Q And did you recognize any of the contents as having
. 2 | geen them before?
3 B No,
. Q& A1l right, Mrs, Shea, I have one last question, .
? S " Wwith regard to the argument that you and Donald had |

s on August 16, 1969, would you tell us what the -- strike
T | that.

Was there one main point or oneé main thing that
you argued about?

10 MR, KANAREK: That's calling for a conclusion, your

1 Honor.

12 THE COURT: Sustained.

18 Q BY MR, MANZELLA: All right, would you tell us

“ | what you argued about on August 16, 1969, with Donald?

. | MR, KANAREK: That's also a conclusion, IE he wishes to

1 have the conversation, that's one thing, but it is --

THE COURT: Sustained,

18 Q BY MR, MANZEILA: All right, would you tell us

what you talked about?

» MR, KANAREK: .Again, what they said, not the conclusion.

2 THE WITNESS: "About me not working, He told me he was
P

22 the man of';he ﬁéuée and he felt like he was the man and he

2 didn*t"ie;i that his wife should work, He never wanted me to

o4 : g e .
# work, He said I,was supposed to stay at home,
25 o ‘. L
Q BY MR, MANZELLA: All right,
26 " .;- o '.‘ ."~
Thank you, I have’'—-- ybur Honor, I do have further
H 4 4 "

27 :
questions, iHowever, we don't have certain exhibits available,

LRI B B

. LU 't
and so at this time'I would like to -
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he was free to marry Or not?

THE COURT: I will éermzt Y?u to reopen when you have ~-
When we have those exhiblts —-’ o
MR, MANZELLA: All right, ‘thank you, No further
questions at this time,
THE COURT: -- on your motion, if you wish,
" MR, KANAREK: Yes, thank you, your Honeor,
(Whereupon, Mr, Kanarek conferred with the clerk.)
{(Whereupon, Mr, Kanarek conferred with Mr, Manzella'f

at the cowsel table, outside the hearing of the jury:)

" CROSS-EXAMINATION
BY MR, KANAREK:

Q Mrsg, ==

THE COURT: Use the microphone,

MR, RKANAREK: Yes, your Honor,

Q' BY MR, XANAREK: Mrs, Shea, before you got married.
in Las Vegas, did iou have a marriage certificate, a
marriage license? Did you take out a marriage license?

A I'aidn't understand you.

0 Well, you got married in Las Vegas before a.
Reverend, is that right?

A Yes.,

Q Before getting married, did you go to the Clark
County ==~ the Clerxk of the Clark County, in Las Vegas, and get
a marriage license?

A Yes,

Q And on ihat nmarriage license did-Mr. Shea say whether

Sy 0oy CieloDrive.comARCHIVES



10

11

12

13

14

15

16

17

18

19

20

21

22

23

24

25

26

27

28

L | 5691

'; : b . ‘C‘J‘
¥
b
]

‘i€don'£ understand your question,.
*Did youjf%li’éﬁt'glm&;;i%ge ?icéﬁbe?

Yes, * | o -

Did Mr, Shea;fi;i ou@=3 ﬁa?riage license?
Yes. . |

Were tﬂefé-qﬁéstioné bn.the‘m;rriage license?

I don't remember,

o PO oD oD P

Did Mr, Shea tell you that he was not free to
marry because he was already warried?
:8 He never told me he wasn't free to marry because he,‘
was already married. He wasn't married, He was a divorcee,
MR, KANAREX:; May I approach thé.witness, your Honor?
THE COURT: Yes, you may. |

Q BY MR, KANAREK: Do you know Karen Arlene Shea?

A Ko,
"l Well, I will show you a Superior Court document:

of the Superior Court of the State of California, for the
County of Los Angeles, and ask you if this refreshes your
recollection? Would you read over this document which appears
to have thiee pages to it? Would you read that?

THE COURT: Have you evexr seen that document before?

THE WITNESS: No.

THE COURT: All right.

MR, KANAREK: Well, your Honor,it's -- I'm attempting to
refresh her recollection, I'm not.suggesting ——

THE COURY: The Court realizes that, and the Court -~

Q BY MR, KANAREK: Would you read that ovex‘and see

if it does xefresh your recollection, Mrs, -- would you —— you
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haven't read all three pages, have you?

MR, MANZELLA: Your Honor, I'll cbject to Mr, Kanarek
saying, "refresh her recollection," It assumes that there's
something to refresh, your Honor,.

THE COURT: Sustained,

Q BY MR, KANAREK: Did Mr., Shea tell you that he had
a child with one Phyllis Shea?

A He told me he had three childrens,

Q And did he tell you who ithe mother of each of these‘:
children was? ‘ |

A The mother of each of thoseée childrens, the three
that he told me about, I knowed who the mother is,

Q That is, you were told by Mr., Shea that the mother

was cone pexson; that is, the -~

A I don't know about a fourth child, I know about
three, f
Q Yes, A?d'did you know about Mr, Shea being

married 'to fnb§ﬁéxllady?

A &eég - . -

-31 Ag& ﬁh@;ﬁas %y;siother i&df%f

A, Mrs, Harmon. I don't know her first name,

Q Was it éﬁelié&j‘ﬁha& you gaw in court --

2 Yes. . .. .. . .

Q —— éés%éfda&?"' / ‘

A Yesg,

Q and did Mr. Shea tell you that there was a lady

who held herself out as Karen Arlene Shea, the wife of Shorty?

A He never told me aboul no RKaren Arlene Shea,
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Q And did he téll you -~ ever discuss with you a

Phyllis Shea?

A, No, he never discussed a Phyllis Shea with me,
THE COURT: You may return to the counsel table now,
g BY MR, KANAREK: Did Mr, Shea tell you he had a

daughter named Karén Arlene Shea?

A ; Mr. Shea told me he had three childrens, I don't

¥

know thélr name. And one is a daughter -~ in fact, he have

{ ‘

two daughters and a gmrl

Q pid he ——
A, Excuse me.f?Ahd a bay ¢
0 Did he tell you that he had a ﬂaughter living in

Sonoma County, 'in’ the City of Sonoma, Sonoma County,
California, near San Francisco?

a No,

Q Now, your -- the total time that you knew Mr, Shea
was what, Mrs, Shea?

A The full time that I knew him?

About four months, five months,

1] That is, in your entire life, you knew Mr, Shea
some four or five months at the most?

A Yes,

Q And then, when you met Mr, sShea, what did he tell
you his name was?

A Reverend Donald Jexome Shea.,

Q Did Mr. Shea ever tell you that he used the name
"O'shea" O apostrophe S-h-e-a?

A No,
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Q2

*O'shea"? 0© apostrophe S~h-e-a?

A
Q

Jarome?
A

R

the foot lockers, the two items that have been called foot

lockers,

A

Q
on those

a

Had -- well, have you heard him addressed as

No.

Now, did Mr, shea discuss with you the name Donald
7~

Yes.

Now, I've laid out in front of you in the courtrcoom |

Do you see them there?

Yes,

Now, you will notice that there is no name "Shea”
foot lockers,

I know,

T ol
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Q And can,you telf us the redson, Lf you know, why
the name "Shea' 1g not there? ,
A Becauge when he =~ he told me that he was «- when

he was acting; Donald Jerome was a stdge name, just like

~ Peter Graves, Peter Graves' name is not Peter Graves; it's
 Peter Arness. So this is why the "Donald Jerome" is on

- there.

Q And Mr. 'Shéa then was known under the name of

Donald Jerome? He told you that?

A This is what he told me. _

Q And he used the name Donald Jerome; is that
correct?

A ‘Yes.

Q And did he tell you that he =~ that he used the

- ndme Reverend Donald Jerome?

A He had a document showing that he =~ a certificate
showiﬁg that‘ ~= where he was & Reverend Donald Jerome Shea.
Not Reverend Donald Jerome. Reverend Donald Jerome Shea was
on his certificate. ‘ |

Q My question wds: Did he tell -~

A He never uged Reverend Donald Jerome.

Q And did he tell you where he used the name
Denald Jerome?

A Yes. Doing bit part work, and acting.

R And he wag -~ IL'Ll withdraw that.

And so he told you that he held himgelf out,
uging the .name Donald J é;:pme?

MR, MANZELLA: ‘ﬁb:jé’céion, your Honor. The question's

€ « ¥
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8a~2 | | vague and ambiguous, )by the use of the words "held himself out.f
; | 4nd she's already answered the question.

3 THE COURT: It is asked and answered. The Court will
4 sustain the objection.
5 Q BY MR. KANAREK: Now, directing your attention to

¢ | those two -~ what have been called footlockers, Mrs. Shea,
7 | did Mr. Shea tell you what he used those footlockers for?

8 A Would you repest the question, please?

g | . Q Yes. Did Mr. Shea tell you for what he used the
1w | footlockers? |

n | - A Fe had his clothes fn 'em.

12 Q "Did he tell you that they were used for any other

13 | purpose than *just hils clothes?

4 | A No, they wasn't used for anything else except -=
15 | except his clothes.

16 Q Did he say that he -~ that is, during the four
17 | months that you knew him, did he tell you that these footl-ockeral
1B | were used by him in commection with his holding himself out as
¥ | Donald Jerome?

® | A 1 don’t understand.

2 . Q Well, did Mr. Shea tell you -~ tell you that the
2 | footlocicem were uged by him in comnection with matters

% | wherein he used the name Donald Jexome?

% A He bought the footlockers a week before he came

% | toL. A, from Las Vegas. And we didn't discuss what they were
% | uged for, becauge they contained clothes.

27 Q And he put the name DONALD JEROME on these footlockers,

B | a week before he came 'tp I:-c_gs Angeles from lds Vegag?

v
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" where he had been paid for bit parts and extra work and
- gtunt work up under the riam‘e Donald Jerome.

| left and went to Las Vegds.

| amongst yourselves mor with anyone else, nor allow anyone

| else to convexse with you on any subject connected with this.
u

A I guens so.

[

Q And you and he had discussions about the uge of
the name?

A We had had discussions, because he had recelpts

Q Now, when, ynu ~w when you first met Mr. Shea,
where were you and tlidre wis he?

he was at the Cab-Irm at Alondra and Avalon.

And at that ti;he,,‘he‘ was the menager of this «-

L

A - I vias at; the Cab-l'.nn, on Aldndra b:ﬂ.d Avalon, and

Yes.
What do yoiit call wm vhat vas that?

It was 2 topless beer bar.

e P O > O

And how long was he the manager of that topless
beer bar, to your knowledge?
A Abottt a month, month and a half ~~ three weekg,

a month, month and a half. I'm not exactly sure, because he

THE COURT: We'll recess now, ladies and gentlemen,

You are admonished that you are not to converse

matter, nor are you to form or express &n opinion in the
matter until it is finally submitted to you.

2:00 o'clock.

(Whexeupon, at 12:04 o'clock p.m., an adjournment

vas taken in this matter until 2:00 o'clock p.m.

of the same day, Wednesday, August 18, 1071.) |

-
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LOS ANGELES, CALIFORNIA, WEDNESDAY, AUGUST 18, 1971
2:15 P .M,
s Qoo
THE COURT: The record will show both counsel to be
present, Mx. Manson to be present,

Mr, Kanaxek and Mr, Manzella, would you approach
the bench?

{Whereupon, the following progeedings were had at
the bench among Court and counsel, outside the hearing of the
jury:) -

-1mﬁE COURT: At the close of the morning session the

1

" record should show there was a discussion in chambers

concernlng the problems ﬁhat wa're having in Department 52,

where the case of Pe091e’vs Grogan is being tried, and this
deparyqent;'with‘;hg evidence, Since the evidénce in the
Groqa;wéasé; bhysigél evidence in the Grogan case, is about
the Same asithe evidence here, physical evidence here, and
both cases being tried at the same time., We are encountering
gome problems and the Court has agreed w%th you gentlemen in
chambers that Department 52 may have this afternoon the items
heretofore marked for identification, the pistols, 52 .--
53-A and B, and I have directed a deputy clerk to take them .
back to 33-A -~ take 53-A and B back to Department 52, and
then return them here so6 that you can have them available,
Mr., Kanarek, for cross-examination,
Is that satisfactoxy?
MR, MANZELLA: Yes,

MR, KANAREK: Yes, As we indicated in chambers,
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your Honor, I would pe wore than glad to accommodate not
only &5ug Lonor but also Judge call }n Pepartment 52,
B :xha COURL: we'll txy to woxrk it out,
| IR. KAWAREW: We're working it around so there would be a
= maginun ,of, utility of these exhibits.

P . L

© . COURTS

a1l fight; we'll see what we can do,
g@. MAQZFpL%:.}Your Honox, will we have all the exhibité
available for témorkow?

. TAE GOYREr I have askea Judge Call to nmake those exnibits |
available to us this afterncon, If not this afternoon,
tomorrow, The rest of the exbhibits,

MR, MANZSLIA: ALl right,

Wk COURT:; In their case, 20 on through to the end, and
in your case 65 on tirough to the end of the exnibits,

MR, HARZELLA: Okay.

PHI COURY: out he salc they were still using toose
exhibits., fnd the People hlave sowme motions in rospect to tihe
exhibits and he would need to examine all of the exihiibits,
including the ones we have here in this court now, so I'm
going to call him tomorrow io see ﬁhetner or not he has arrived
at any solution so that we can keep these ~~ keep both trials
running without delay. |
I Aall right,‘thank you, gentlumen,

(shercupon, tne folloving proceculnys were haﬁ in
open court within tae pres.ace and hearing of the jury:)

Tuk COURT: llrs, Bhea,

(Jfo response,)

LR, MiZoliAr IT1L get wer, sSac's outside,

CieloDrive.cOmMARCHIVES




16

11

i2

13

14

15

16

17

18

19

20

21

22

23

24

25

26

27

28

5700

.- THE COURT:. %}l right, thank you,
L ~‘eQﬁb*§bg ﬁﬁvé;mr"Kanarek's last question?
THE REPQRTER: No.
‘:¥éHEtdéuﬁm; jDo you recall where you stopped?
. MR. .KANAREK: .. Yes, your Honor.
THE COURT: The record should show all the jurors and
alternates are present,

Come forward, Mrs. Shea.

MAGDALENE VELMA SHEA,

the witness on the stand at the time of the noon recgess,
resumed the gtand and testified further as follows:

THE COURT: VYouare still under oath, State your name for
the recoxd.

THE WITNESS: Magdalene Velma Shea.

CROSS~EXAMINATION {CONTINUED)

BY MR, KANAREK:

0 Good afternoon, Mrs, Shea.

Mrs., Shea, would you tell us all of the names that

you have used in your lifetime?

MR, MANZELLA: Objection, your Honox, I don't see the
relevancy of that, '

THE COURY: The objection is sustained.

Q BY MR, FKANAREK: ©Now, Mrs, Shea, before -- just
before you married Mr. Shea, what name did you use?

A Magdalene Velma Furoy,

o How do you spell that?
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a - What?
Q That name, that last name?
, A F like in Frank, u-r-o-y,
, Q I'm sorry.
, A F like in Frank, u-xr-o-y.
Q. : ,-'F-eu:-'.e-:-ri-.:r_ ;--:
A No, u-e—f-o—y.
ﬂg 5I:ij§éd¢
. o pr,.have you ever been convicted of a felony?
"' A yes, 1'have.
Q Now, is that armed robbery?

"THE DEFENDANT: Irxv,

THE WITNESS: Yes,

THE DEFENDANT: Ifv, Mr, Kﬁnarek. Irv, there is evidence
here, She's not on trial, we are. ,

THE COURT: Mr., Kanarek,

Mr, Manson, be quiet,

THE DEFENDANT: I was just talking to my counsel.

THE COURT: You can speak to your attorney, but don't
do it so yomn disturb the Court,

Proceed, Mr, Kanarek.
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10-1 L Q BY MR. KANAREK: Now, Mrs. Shea, tell usg, ybu :Eirst
. , | met Mr, Shea in the latter part of May, 1969?
5 A« Yes. .
s Q And ghortly after meeting Mr. Shea, Mr. Shea went to
! : Las Vegas for a couple of weeks; is that right? |
6 | A No.
7 1 Q How long after you met Mr. Shea did he g6 to Las

8 Vegas, £irst? Thefirst time?
o A I don't récall. If was about three weeks to a
o | month, the first time.

u He hasn't been there but one time since I was
12 ‘ with him.
13 Q Well, when you first met Mr. Shea, you were

1 | working at Cab~Inn?

‘ 15 A Yen.

16 _ Q And before you married him, he left and went to
w | Las Vegas? |
18 A T don’t kaow anything about that.
19 MR, KANAREK: May I ~~
20 Q Do you remember testifying previously, in another
2 |. courtroom, concerniﬁg f:h‘ese matters?
22 | A (Np response )
23 Q ‘! Bo you remember testifying previously?
‘ 2% | ¢ A ’ Yes, péfore the Grénd Ju::y. '
: % | Q We‘ll, you also testified in another courtroon?
¢ 2 A Yes. .. % 5'- ;’ ;, '
’ 21 Q Would you read over this transcript, beginning
| . 2 | at page 1968, with ‘the’ question “After first meeting DOnald
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10-2 1 | Shea in the last two weeks of May, 1969, did you begin to
. 2 | go with him?” ‘
3 Would you read that ovex, that and the next page,
4 1 19697
.a 5 Would you read that, see if that refreshes your
¢ | recollection?
‘ 7 THE COURT: You may step away from her, Mr. Kanarek.
L And may I see that dfter you have read i:t,' Mrs.
% | Shea? .
10 " THE WITNESS: I remember testifying, yes, that he left.
% | But whenI -- that's -- that stated that I testified -~ I
12 1 didn't say that he returned. I said that he left, and went
¥ | to Las Vegas.
| u | Q . BY MR. KANAREK: That's my question, Mrs. Shea.
.,; % | pid he, after -- shortly after you met him, in the latter
® | part of 1969 (sic) go to Las Vegas?
17 A Yes. ‘ﬂ

18 Q And how many days -~ how many days had you known

¥ | him before you went to Las Vegas?

2 A T can't count the days. He was an employer at

2 the same place that I wasj and like he was there for about a

2 month, month and a half, and then he went to Las Vegas.

» Q Well, did you say in another courtroom that you
; * | met him in the latter part of May, 19697

95 " R

A, Yeguiji
1 96 ¢ M I )
- Q@ - ;80 ig it & fair statement that you met him -~ ig

21 e . T )
that-true, Mz‘.sé«--’rnrs.!: Shea, .'ﬁhat‘-!you met him in the lattex

@ m

part of May, 19697
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10-3 A 1t was in May. ’
. 2 | Q Was it the latter part?

s A I don't remember. But I 'knoyc it was the month of |
4 | May. |

s 5 Q Well, then when you testified in another courtroom,
¢ | that it was the latter part of May, 1969, that was untrue; is

3 7 that correct?
8 A No, that's not untrue. It was the last part of

9 May in '69. It could have been two weeks =~ two weeks, which
10 I still call the last part of May.

1 . Q Then it was the last part of May «-
12 A Yeg, it was.
18 Q@ . -- 19697
4 | How many days?
Q 15 THE COURT: You may veturn to the counsel table.
16 | MR. KANAREK: I wmay have o use that transcript, your
: 17 Hoﬁor. “
w | THE, COURT: You may aék her about it from the counsel
B table; if you =--
204 MR, RANAREK: Well,; your Honor, may the record reflect

21 that your Honotr doesg not, in connection with Mr. Manzella,

22 direct him to return? oo

2 THE COURT: The 'recordidoe’s not ghow that Mr. Manzella
% | crowds the witness &t'the witnegs stand, as --
5| Well the Court will strike its remark, The

26 Court w= the record mﬁ;/ noi: 80 refleei: Mr. Kanarek.

27 You may proceed

. 28 Q BY MR, KANAREK' *Now, Mrs- Shea, how many days

03 “..',?}-“

' LYo
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B ;I.
v A
\ .

1 | 4did you know Mr. Manzel -- Mr. Manson -~ pardon me -~ Mr. Shea,

. 2 | before he went to Las Vegas, the first time?
3 A I can’t count the days. I knew him as long as
4 he worked at the Cab~Inn, where I was employed at.
* 5 - e Well, on a certain day you met him?
6 A I don’t remember the certain day. I went to
7 ': vork one day, and he was the new manager there, because the

8 | old manager was gone.

9 7. Q Is it a fact that you were working thete before
0 | he became manager? '
n A Yes, I was.
2 Q A1l right. Then; on the cexrtain day, he, Mr. Shea,
B 1 became manager; right? Is that true?

| 1 A Would you repeat the question, please?

q B Q On a certain day, Mr. Shea became a manager at

-« 16 that Cab-Inn; is that the name?

1 A The Cab-Inn?
18 Q Yes.

10a fls. ° A On a day he became manager, yes.
20
21
2
23
24
25
26

27
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. R . ST s, Zlvi";‘
loa- T £~ Some certain day, he became manager; right?
. 2 A ' He became manager out there,
3 . & , On a day you remember?
l*"‘-. r ‘}1‘1' ' [N
¢ A No day that I remember, I remember going to work,
. 5

and I had a new manager,
. 13 aAll right, ©Now, how many days after this new

manager, Mx. Shea, was on the premises did you first go out

with him?
? A, I don't remember,
10 o Well, would you give us your best estimate?
. A I ¢can't give you a best estimate, because I don't
® remember.
8 Q Well, was it one day, one hour, two days? Was it

14
the samée night that he came on as managexr ~~

1 Al NO .
16 ,
Q -~ that you first -~
17
A No, it wasn't the same night, It wasn't the same
18
day .,

19 ’
It might not have been the same week, But we got

20 )
together,

21
Q. You and he got together?
22
A Yes,
23
Q And became close togethex?
24
: \ A Yes,
25 |
Q And so within a few days after you first met

26
.| HMr, Shea, he went to Las Vegas for a couple of weeks, -~
27

."' | A No.
28

Q -~ is that right?
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A He never went to Las Vegas for a couple of weeks,
When Donald left Los Angeles, he went to Las Vegas to stay,

) But in fact, he stayed a couple of weeks before he
returned to Los Angeles; is that correct?

A He didn't return to ios Angeles until about the
23xd or 22nd of July of 1969,

Q And he was in Las Vegas continuousliy; is that
coxrrect?

A I don't understand what you mean, "continuously,"

0 | You don't understand the word 'continuously"?

A T don't know what you mean by that "continuously,"

Q From the time that Mr, Shea went to Las Vegas,

having been manager at the cap-Inn until -~ until the next
time he came to Los Angeles, in that entirze period of time,

areyou telling us that that was sometime in July wheéen he

returned?
A Yes.,
Q Now, so, therefore, during the month of June,

thinking of the montﬁ of June, how many days in the month of
June were you actually in Mr, Shea's presence?

" A I don't know how many days.

113 Well, you tell us that you left Los Angeles, and
you went to Las Vegas yourself; right?

A Yes,

o How many days -~ what period of time were you in
LasIVegas before you left Las Vegas after going to Las Vegas?

A . I can't count days, I was there. 1 came back,

and.I went back over there,

3
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o o

Q

You don't know how many days it was?

It wasn't -~ it wasn't 30 days; I know that,
It wasn't five days, was it?

Yes, it was more than five days.

When was it that you went tc the funeral in the

San Joaquin Valley?

A

R - -

It was in June,

June what?

I don't know the exact date,

What was thée name of the person who passed away?
What was the name of the person tliat passed away?
Yes,

It was my grandfather,

Yes, Just what is that name?

My, Wert,

Mr, Wert?

Wert, W-e-r-t,

And that was in what city?

Tdlare.

B -
e
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11-1 1 Q How many days at that time were you away from
o s | Mx. Shea? '

3 A .Fmﬁ-daySy I think.

4 L Qo ' fhén, you went to Lasg Vegdas after being in the

5 | San Joaquin Valley? - . ' .' -

6 A Yes. *

7 Q Is that correct? .

8 A Yes. | - -

o | Q Then you left Las Vegas, is that correct?

10 A Yes.

1 Q Now, what was the reason that you left Las Vegas

12 at that time?
13 A 1 came back here becduse wé had intended to come |
14 back here. There was no reason. 1 came back becauge Don wés
‘ 15 coming back to go to Arizona to work in & movie, and I came
16 back before he did and started back to work at my old job
. 17 at the Cab=Imn.
18 Q How long did you work at the Cab-Inn, Mrs. Shea,
19 on that occasion?
» A I worked for a week and I quit the ~~ uh, the
21 Saturday, becauge after he came that Saturday he didn't

22 want me to work &ny more.

23 9 After he came that Saturday?
. 24 A Yes.
B Q Did he then return to Log Angeles from Las Vegas?
* 26 A Yes, on a Saturday night.
2 Q And then, did you and he return together to
@ 28 Lag Vegas?
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*

No. bye L, ot

Did he return to Las Vegas alone?
No.

He didn't return to Las Vegas at all.

g

Well, you were married in Las Vegas, Mrs. Shea?
July ist.
Well, then, Mr., Shea did return to Las Vegas?
He wag already in Las Vegas. ‘
Bui ;zou are telling us that he returned ~--

A I told you thdt he returned July == in July, |
July 22nd and 23rd. I don't know esactly what date, but this

O » O p O

ig when he returned from Las Vegas to Los Angeles.

Q@ And in that period of time that we're speaking of,
Mrs. Shea, actually you Wefé in Mr, Shea's presence frou the
time -~ let us say all of July, s8ll of June, from the |
beginning of the ftime you met h:im you were actually in Mr. .
Shea's presence a matter of days only; is thot correct?

A No.

Q You tell us, if you would, plezsc, Mra. 3nwa,
how many days you actually lived with My, Shoo!

A Two months. '

Q You lived 60 days?

A Moré -- excuse me, more thar 60. I lived part
of June, and all of July, and part of August.

Q But part of the time in July Mr. Shea snd you
were separated? '

A We wasn't separated. T was there for a week

and he wag there for a week.,
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Q Then, you were separate ==
A Separate =~ ‘
If you will allow me to f£inish, please. ‘
You were indeed separated when you were here and
he was there, as you put it, mow, for a week?
MR, MANZELLA: Objection, your Honor, “that ’g'argument&w
tive. ‘
THE GOURI: Overruled. You may answer; Mr. Shea.
A I was separated -
Q  BY MR. KANAREK: From Mr. Shea, is that correct?
A I don't know what you mean by separated. I was
here and he was there, but we wasn't separated ag man and
wife. I came here =~
Q My question is ==
THE COURT: You == go ahead.
Q BY MR. KANAREK: My question is, would you tell
ug how many :days you and Mr. Shea actually lived together

where you were living in the same rooms, the game home

| during the period of time that we have spoken o£?

Do you understand the question? I mean, when you
were actually with him, not merely thinking of him when he was

 in Las Vegas.

My question is -- that is, is my question clear?
A Your question is clear, but I don’t know how many’

Q Well, could you think about it for a moment and

| give us yourbest estimate of the number of days-that you were

i

- with Mrz. Shea? o . [

.- .
- :

i.:,a ¥ \ T,

. ML NN
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A Two and a half months.

Q You're saying, then, that you were with Mz.
Shea physically ~-- you sglept with him as man and wife for
two dnd & half months? You're saying, then, this would be
= two times 30 =~ 15 -~ from 75 days; is that what you are
saylng?

MRMANZELLA Ohjection, your Honor, it is all irrelevant

MR. KANAREK: It is moat relevant; your Honor.

MR. MANZELIA: She's answered the question,

THE COURT: She's answered the question, Mr. Kanarek.

2] BY MR. KANAREK: Well, may I ask you thia, are
you telling us that the number of days would be 75 during
this period of time that you stayed with Mr. Shea, where you

and he were actually sleeping together, living together
under the same roof?

A Yes.

Q What was your occasion, if ever, to study the
signature of Shorty Shea, Mrs, Shea?

A Because when we would go out some place he used
to write notes to me and I would write notes to him.

q When you went out some place he wrote notes to
you and you wrote notes to him? : ;'I 3

A Yes. If one c‘;f, s mfd; 1é&§é the houge, leave
wherever we was living and Brée' of us wasn"t there, I would

Pﬁ‘

' (= T " N A S .
leave him a mote. And if he left, he s‘éou]fd‘lﬁa;{e‘n;e:‘gjn_ot;es
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Q I see, ZA4nd when he wrote these notes to you, how
did he sign them?
. A He always printed the notes and at the end when --

he always signed them, he would write,

. What would he write at the end?
A Don -— Don or Donald or Donald Jerome Shea.
Q I see, You, his wife, he would sign his notes,

“"“Donald Jerome Shea" to you?

A He has did that occasionally,

Q Pardon?

A He has did that,

Q My question is, directing your attention to these

notes that you are speaking of that you and he wrote to each
other, aftex you were married, he would sign such notes

"Donald Jerome Shea"; is that right?

A, Yes, he has did that,
@ ;7 I see, And on how many occasions did he do that?
A Every time one of us wasn't at home, I don't know

' how many cccasions, but every time one of us wasn't theie, we

f would laaVG a note to say . where we was going.
" ‘ P A
Q T see, And'he Would sign 1t "Donald Jerome Shea"?

4 o oo
A_a’l_ P Yes.‘ o !
. " . ¥

;J

THE GOURT- I sée, Mx. Manson, you've left the counsel

»
AT v

table, i V.
THE DEFENDANT: Yes -—- (The rest of the comment was
inaudible to the reporter,)
Thig is reflecting on me, I want to hide fromthis

ignoxance,
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THE COURT: Can't you be guiet, Mr, Manson?

THE DEFENDANT: No,

THE GOﬁﬁT: All rigpt, the Court will oxder that you be
talkken £xrom the courtroom,

THE DHPENDANT: Good,

(Whereupon, the balliff ushered the defendant

Manson from the courtroom to the holding tank, and the
following proceedings were had:)

,LHi. COURT: Go ahead, Mr, Kanarek.

@',  BY MR, KANAREK: What other bases did you have,

Mrs.'sﬁea,.for studying tlie signature of Donald Jerome Shea?

A What other basis did I have for studying -
e Yes.
il - his'éiénétﬁ;e?
‘o i oRight.
A B I had no other bases except, like I say, he used to

Write ‘me notes and T Would.go through hig papers, He did have
a lot of papers at one time, And he signed things, And the
,8ame signature thét was on those papers was on my hotes,

Q I see, And you studied hls sxgnature, is that what
you are telling us, Mrs. Shea?

MR, MANZELLA: Objection, your Honor, as argumentative,

THE COURT: Sustained.

Q BY MR, KANAREK: Did you in fact study his
signature so that you would know what it looked like?

MR, MANZELLA: Okjection, it is argumentative,

THE COURT: Overruled, you may answer, lrs. Shea,

THE WITNESS: Yes,
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Q BY MR, KANAREK: I gee,
and on how many different occasions did you

actually study Mr, Shea's signature?

A Every time I saw something that he wrote,
) I see, '
A And signed,

1) Xou made a point to memorize what it looked like?
Iz that right? - |

L}

RN

A I know his handwriting.

[

. R " . 1 .
o 'Noﬁ, Mrs., Shea, you were very, very concerned about
Mr, Sheaﬂtisjthatiright?

A Yes, ;

Well, on August 22nd, 1969, where were you?

A I was here in Los Angeles.
Q Were yon'arrested on that date? .
A Yes, I was, for prostifution because,‘like, you

know, I didn't have aﬁj money and I didn't have any job and

I didn't know wherxe Don was, So I got arrested for

prosﬁitution.
13 Where were you on August the 2lst, 1969?
A I wasn't arrested,
Q Well, my question is =--
A I don't know, I was here in L.A,
Q Where were you on August 23rda?

A I was here in L.,A, I can't go from day to day

- and telling you where I was, and from time to time what I aid

on those particular days., That has been two years agoe, But I

was here in L.A, I dofi't know if I was visiting a friend or
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1 . Shea? -

where., I know I was here,
' . ‘% i .
0 1 see, And in connection with all of these events,
Mrs, Shea, is it'a fair statement that you don't remember

because it has been two years ago?

A Where I was on .August 20 -- on August the 21lst?
Q As to everything that you have told us.
A No, it is not fair. Because I remember things that

happened two years ago.

T
1

) hff 1} How many times have you spoken to police officexs

P

. ‘concerning the matters which you have told us about, Mrs.

[ 1
4 !

L7 W ‘ ‘t~" .
S A .-Only ohce. -
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12-1 0  In your entire lifetime?
3 Q Oaly once when, Mrs. Shea?
4 A When I ~-- three times. I went down when I made

4 migsing person report. The second time <~ I don't know
6 esactly when it was -- I had to go back down there, after
7 they found the car and everything.

g | Then, just before time for me to go over to the
9 other court bver'there at -~ that's -~ at the new County,

1 | the new Hall of Justice <~ ox, the Courthouse.

11 , Three times out of two years.

12 Q Mrs. Shea, would you tell us the name of your

3 | gentleman friend, if you had one, prior to the time when you
14 met Mr. Shea? ‘

.1= 15 MR. MANZELIA: Objection, your Honor. It's not

) 16 | relevant. g |
17 MR. KANAREK: It's releva‘nt,‘ ;y_o&;;’ Hpﬁor, and most =~
18 THE COURT: The objection ié sﬁ;taizzed.
19 Q BY MR. KANAREK: * Mrs, Shea, did a gentleman fr’iénd.
2 | of yours, that you went with, before’ you mét. Mr: Shea, '
21 thredten to kill Mr. Shea? .
2 A No. s
ad MR. KANAREK: May I finigh It?.- -

. 24 Well, may I ask you thig?
% Q Prior to the time that you went with Mr. Shea;

" % | you went with other men; is that correct?
7| MR. MANZELIA: Objection, -

o ,

THE WITNESS: No.
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relevant. e B

MR. MANZELLA: «~ your Honor.

MR. KANAREK: It goes to show motive, your Homor.

THE COURT: The objection is overruled.

Q BY MR. KANAREK: Pardon? Was your answer
”Nﬁ"?

A Repeat your question again.

MR. KANAREK: May that be read, your Honor, my question?

THE CQURT: Repeat your question.

MR. KANAREK: Certainly.

Q Directing your attention to the time prior to the
time that you met Mr, Shea, did you go with other gentlemen?

A Before I met him ox after I met him?

Q Before you met him, Mrs. Shea.

A Yeah, I dated someone.

Q All right. Would you tell us the name of that
gentleman?

MR. MANZELIA: Objection, your Honor. It's not
1y

THE COURT: The objfecu:ioﬁ ié: .;.t;étained

(Pause in the proceedings while a discussion -
off the record emsued at the cmnpel table betWeemJ
Mr. Manzella and Mr. Kanarek.) S

. MANZELIA: May we approa..h the be,nch, your ‘Honox?

THE COURT: Yes, you may. e, a

(Whereupon, the followin; | ﬁroceééiﬁ'gs ‘W;'ef'e‘ had
at the bench among Court and counsel, ocutside the
hearing of the jury:) ,

MR. MANZELLA: Mr. Kanarek has just asked me for her
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12=3 1 | rap sheet. I don't know where it '.:t:,s right now. I need some
o 2 | time to get it. . Jhee
| 8 I meaﬁ,ili' ;I'o’n"’t: have all my files with me. I
4 need some time to ge_;: 11: R
5 - MR. KANAREK: Well, I can work arotind ':Lt‘.' -t
6 MR. MANZELIA: As a mattef.- of fact,’ '1;‘&9n't know whether
E 7 I have oné or Sergeant Whiteley has it, ‘ '
8 | THE COURT: Very well.: & ) .«
o MR. KANAREK: That's all right.
10 THE COURT: If you lay the proper foundation, if you

1 agk the proper queétions, it's a -~ that there was a threat
2 | made to Shorty Shea by someone in her pregence, ~--

13 MR. KANAREK; That's what I --
14 THE. COURT: ~=- this is certainly motive.
. 15 MR. MANZELIA: Your Honor, I would like to be heard on

| that, before the Court rules that way on that,

1 | -And I would like permission to get some cases

B | and authority on the point, so that I may present it to the
¥ | Court for the Court's information.

2% THE COURT: Well, if there was a threat made to Shorty
2 Shea, a threat to kill him, something like that, or gomething
22 of that nature, of a serious nature, the Court believes that

B it might establish some motive for Mr. Shea leaving town,
24

R digappearing.
B | And I think that it's -~ it would have some
' » relevance, |
# MR. MANZELIA: Well, it's the People's position, your

Honor, that the cases hold that the mere fact that a person
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made a threat is not sufficient evidence; that some ~- that
) , | 8Some person is responsible for -- some other third person
> RN

is responsi‘ble for the death. L Pl

. KANAREK: Then there ‘s -

5 MR, MANZELLA: That there mist be more evidence tha

6 THE COURT: The Court understands that, | But here you
3 7  have & situation -~ L

. MR. MANZELIA: Yeah, that's zight. &

o THE COURT: ~- where somebody. haa disappeared, and you

" are attempting to show that the disappearance was due to his

1n demise.

12 The defense has a right to show that he might

5 | have had the possible state of mind that he wag fearful of -
14 gomeone, and left as & result of that.
@122 sis. All right.

* 16
17
18
19
20
2
22
23

24

26

27
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A

i2a~-1 1 (Whereupon, the following proceedings were had in
. 2 open court, within the hearing of the jury:)
3 éH; COURT: Ask your next question,
I 3;5 ﬁR. KANAREK: Yes, your Honor.
' ‘ ;5 j:" | 0 Mrs, Shea, did you have any discussions with
. L Mr;‘Sheg about’ other gentlemen friends of yours?
7 | "7 tim CoURT: That, the Court will —-
. &ﬁ. KAﬂAéEK:? L1 am laying the foundation, your Honmor.
? THE COURT: 'Tﬁe Court will sustain its own objection to

© | that, as being immaterial.
1 MR, KANAREK: I am laying the foundation your Honor has

2 suggested,

1 THE COURT: %The Court did not suggest that,

14

o 5

16

The Court will sustain its own obiection.

Q BY MR, KANAREK: Mrs, Shea, could you tell us,

x4

what did you do after you last spoke to Mr. Shea? What did

A I .
! you do immediately after your last conversation with Mr, Shea?
18 ] ‘ Lo ‘
A Imnediately, I sat down and watched TV for a while;
19 : .
and then later on that ¢évening, I went out,
20
0 And with whom did you go out?
21
A Alone,
22 '
Q Bnd how long were you alone?
23
A Until ~- I went to this club, and there was some
24
x peoples there, and then -- until in the morning, when I came
25
back,
& 26 ) ‘
") And you stayed away all night; right?
27
. A No, I didn't stay away all night, It was like -~
28

in the morning; it wasn't daylight,

CieloDrive.cOmMARCHIVES



16

11

12 |

13

14

i5

16

17

18

19

20

21

23

24

25

26

27

28 .

A

ot

Q- What club did you go to, Mrs, Shea?
A I wenh'tb the -- it's a place called the Sold Out;
it used to'be pamed the Red Velvet. It's out in Hollywood,

right aroand the corner from the Wilcox Hotel,

Q and is that on Sunset Boulevard, near Wilcox?
A Yes, it is,
o And you went to this -~ to this -~ what you call

a cluby right?

A It is a club, yes,

(1] And you met some people, and you left with these
people?

A No, I didn't leave with nobody, I went back to the‘

hotel where I was staying at,

0 all right,

A When I got ready to leave there,

4} And you got ready to leave that hotel?

A Yas, they closed up at 2:00 o'clock;

o Well, when you séy-"They closed up," you meant the
c¢lub closed up at 2:00 o'clock?

A Yes,
0 All right. Then, what did you do the next day,
Mrs, Shea?
A I went horseback riding, I guess it was on a Sunday.

I don't know,

0 And with whom did you go horseback riding?

A, Alone,

Q I see¢, And where did you go horseback riding?
A,

Griffiths Park,
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" made a missing persons report concerning Mr, Shea; is that

© Live?

1 Where?
A Griffiths Park,
13 I see, And how did you get to Griffith Park?

THE COURT: You needn't answer that, That's immaterial,
Q BY MR, KANAREK: On Sunday, after your last
conversation with Mr, Shea, you moved from the Wilcox Hotel; is

that right, Mrs, Shea?

i Yes,

Q. And when you moved from the Wilcox Hotel, where did |
you go?

A On La Brea Avenue,

o And vhen you went to this place on La Brea Avenue,

with whom -- in whose ¢ompany &id you go?
THE COURT: You needn't answer that, That's immaterial,
Q BY MR. KANAREK: At soﬁe time, Mrs, Shea, you ==
at some time, you tell us you made a missing persons report,
What day was that?
a I don'"t know the day. I think it was in O¢tober or
NHovember -~ it was in Qovember.

Q Znd so it wasn't until October or November that you

right?
A Yes,
0 - Aﬁd.during these days and weeks and months until

you made this missing persons report, Mrs. Shea, where did you

A I - oh La Brea Avenue,

. Pékdon? ¢* !

S - : ;
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.o |

. And WheFe on La Brea Avenue did you live?

PP PR PP PP P

. L
1 1

On La Brea Avenue,

On La Brea Avenue,

Where? What address?

I don't remember the address,

Whose house?

Relatives of mine's,

And what are their names?

I don't remember that, either,

You donft remember your relatives'namés; right?

Right,
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And these are blood relatives of yours; right?
Yeah, distance relatives,

I see,

Like second, third, fourth cousins,

I see. But you don't know their names?

No.,

e oo P o poD

Now, Mrs, Shea -~ you know the Binders, though;
right?

Yes,

Do you know Mirian Binder?

Yes,

Do you know her husband?

oo P B P

Yes.

Q In the presence Of the Binders, did you and Mr,
Shea discuss your going out with other men?

A No, We've never discussed me going §ut with other
mens in the presence of no one,

We never discussed it at all,

Q Bver, in your lifetime?

MR, MANZELLA: Objection, your Honor, That's not
relevant, if she ever discussed it in her lifetime,

MR, KANAREK:; I am speaking of -~ of course, in connection
with Mr. ghea,

) You didn't know the Binders until -- until you met

]
1

- ‘Mr. Shea, -~

‘A ) Mo, D-aidn't. . .
Q -~ is that correct?

1

", -

.. | .Is.that correct?

+

N
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Lo THE CQURT- » She answered that,

A That's correct,

THE COURT: There was no ruling on that question. Are
you withdrawing the question?

MR, KANAREK: No, I think she answeéred, your Honox,

I -~ I may be mistaken, but I think she answered,
THE COURYT: All right, We'll leave the record as it is,
!bﬁ may go ahead,

Q BY MR, KANAREK: WNow, Mrs, Shea, your husband
didn't like you to do topleéss dancing; is that correct?

A After we was married, he didn't like it, no.

0 All right, And he didn't want you to go into
nightclubs and do this kind of work in the presence of the
public?

MR, MANZELLA: Objection, The gquestion has been asked
and aeswered.

«HB: KANAREK: Your Honor, this is —=
' PHE COURT: Sustained,

MR, MANZELLA: That was the previous answer.,

MR, KENAREK ‘Vexy well, your Honor.
;Q: ;A Now, would you tell us, Mrs., Shea, what your husband
told you concerning your doing topless dancing in these
nightclub52 o
A My husband told me that he didn't want me to work
at all ~~ dancing or sitting down behind a desk or no kind
of work -- because he said he was the man of the house, and he |

was supposed to take care of me, ' His wife; he did not want to

work.,
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| - money?,

Q Now, directing your attention to this note that you |
have, Mrs, Shea, where your husband says, "I cannot figure
out why you left me," having those words in mind; Mrs, Shea,
did you and Mr, Shea have any discussion concerning money?

A (No response.)

THE COURT: All right, Reframe your gquestion,

Q BY MR, KANAREK: Did you aﬁd Mr. Shea have any
argument concerning money?

| THE COURT: Just before he left, or at any time?
' MR, RANAREK: At any time; your Honor.
L THE COURT: At any time, were there any Frguments about

R L h
© THE WITnﬁsqf ;Nb,ﬂiwb didn't have no arguments about no

money. = . .
£"“fl.l”_15BY’:Mlia;’;35{1’51‘31’-51@!13K: Mrs, Shea, did you leave Mr., Shea?
; ,Lg& ,No, I didn't.
o Q : Tﬁéniéheéeéwords in this lette§-~- in this letter

here, this note, "I cannot figure out why you left me,"
they don't state what occurred, then, Mrs. Shea; is that
correct?

A I wasn't there when he got back, 80 he left that -~ |
I guess when he wrote the letter ~-~ I don't know. I wasn't
there,

2nd when I got back, he was gone, S0 -- as you

say about the letter, "Why you left me," maybe he thought I
had left him,

Q Do you know when that note was written?

A No, I don't, I never saw that letter before,
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until I saw it just before I went to court.

Q And directing your attention to -- then to your
state of mind, and your motive and your intent, during the
time that you knew Mr. Shea, did you intend to leave his

company, as husband and wife?

A, No,
L2 And so you never left Mr, Shea?
A No, I didn't.
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12¢~1 1 Q Now, did Mr. Shea rough you up =~
® 2 A No, he never did. He never did anything to me.
3 Q He was never rough on you?
4 A No. He never put & hand to me. A
R 5 Q T see. Then this statement in this note, "I guess -

6 miybe I wag a 1ittle rough on you about some of the thinga
7 you wanted to do, but It was only because I love your so much,”
8 that does not reflect anything that in fact occurred; is that ‘
9 right? That is, between you and Mr. Shea? '
10 A That does mot reflect him putting a hand on me
u or touching me or beating me or something like that.

It reflects that we had arguments all the time
about me going to work, to help him, when he wasn't working,

14 and ~--
." 5 Q And so0 you «=- go' ahead. Have you finished?
’ ' A Yes.
: o ) So you and he argued about you going to work,
18 when he wasn't working; right?
» A Yes.
it Q All right. So you had arguments; you had
A financial -~ you had money problems, because of the fact that
2 Mr. Shea wasn't working; is that correct?
= A That's not correct. Because he did work, and
. * | he paid the bills.
Q Then'whet} you told ;13 just 2 few instants ago

that you and Mx. Shea had _ai"gumants about you going to %i{ork,

- .
because he wasn't working, that was untxue; is that correct,

Mrs. Shea? ' R ST S

¥ X R MW

[
]
! 4

‘,.ﬁ‘ N
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- 1like it was my job to go to work alsec, to help him, to help
" him out, because I was In physical condition to work, too.

. that didn't happen then} is that correct?

 he didn't work, because he was getting well from the accident,

A No; he -- he worked. Not every day, but I felt

Q Well, a few moments ago, when you told us right
here in this courtroom that you and Mr. Shea had arguments,

because you wanted to go to work because he wasn 't working,

A Your Honor, could I have the question =~
THE COURT: Yes, you may.
THE WITNESS: == again, please?
| Wpuldgyou read it, read the quesgtion again?
THE COURT: Yes, Mr. Williams.
(Whereupon the record was read by the reporter
ag follows:
"Q Well, a few momefits ago,; when you told
us right hexe in this court::o.om that you and Mr. Shea
had arguments because you wanted to go to work because
he wasn 't working, that didn't happen them; is that
correct?")
THE WITNESS: No, You're trying to confuse me.
Mr. Shea did work. He ~- he fiell out of a tree.
A couple of days, he didn't work =~ or two or three days,

when he fell out of the tree. He was trimming trees.
But he was in between jobs, and I still wanted to
go to work, and he didn't want me to work.
Q BY MR, KANAREK. A:nd 80 you had financisl problems

because he wasn't working? \
. ‘g" . f.; ;'. ) N

- .
N . ' & . o+ o b
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~ eat,

MR, MANZELIA: Objection; your Honor.
Q BY MR. KANAREK: Is that correct?
MR. KANAREK:

That question ==

-= hag been asked and answered.
It hasn't, your Homor.
THE COURT: The objection's overruled., You may answer
that. |
THE WITNESS: We didn't have any -~ I guess we had
financial problems, but he paid the rent, and I wag able to

L

-CieloDfive.comARCHIVES



5732

Q BY MR. KANARER: Did you and Mr. Shea have any
2 discusgion -cénceming Mr. Shea's drinking?
8 A Yes,

13-1

—

| Q And you and he argued concerning this drinking?
5 A Yes. |

| Q Mr. Shea during the time that you knew him drank
7 | heavily, is that correct?
8 A No, mot all the time.

Well, ou occasion?

10 On occasions. .

Q
A

n | Q Mr. Shea was drunk, is that correct?
.

12 I wouldn't say just drunk. But he would get

| plenty high on oceasion.

14 Q And he got plenty high on occasion and S"anea

% | high for several days?
16 A No.

1 Q Then, this statement in this note, "YI£ I find you

18 i ) . . . , . . . -
and can convince you to ¢come home, pledse excuse & poor fool

2 for drinking,” that statement doesn't reflect any kind of
digpute betweer you &nd Mr. Shea; is that night?

MR. MANZELIA: Objection, your Honor, that assumnes

2
21
= g fact == |

MR. KANAREK: I'm asking her.

MR, MANZELLA: «~- not in evidence.

MR. KANAREK: I 'm asking her.

THE COURT: The objection is sustéfned. Reframe yous

27 A -
question. ool
Q BY MR. KANAREK: Well, directing your attention,

- , v L
’ LS LP BT e )

y +

2
2%
2 !

2

78

[ %N

-
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13~2 1 then, Mrs. Shea, to the time that you and Mr. Shea were
. » | married and together, was your state of mind such that at
3 any time you were hiding?

s | A" Hiding?
5 Q Yes.
6 A Hiding from what?
ﬁ 7 Q From Mr. Shea?
8 A ﬁo.
9 Q Were you trying to avoid being in the presence of
o | Mr. Shea?
n A No.
12 - Q Then, these words, "Lf I find you,” they do not

B | reflect any kind of event wherein you snd Mr. Shea were

K 'a'part and you were not desirous of being in his presence?

rul

15 A No, he knew where I was, but he didn't come, so -~ |
16 Q He knew where you were?

7 | A Yes. - R

1 , Q Na‘w',flf.ow did you tell him or convey to him where

® | you were?

. e, R 1

20 . A He knew I wotld have beén at one or two places.

L THE COURT: Mr. Kana:;ek asked how, how you knew?
2 | THE WITNESS:. Because he had called. He had vigited
% the La Brea address on aever:al occasions with me.
% Q BY MR. KANAREK. Well you tell us you don't know
% | uhat that addvess is yourself, Mrs, --
’ % A La Brea Avenue.

7| Q@ It is on La Brea?

® 28 A Yeah.
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Q But you don't know where it is or what the
address is or what the people are --

A La Brea Avenue.

Q A1l you know it is on La Brea Avenue somewhere,
ig that right? |

A Yes.«

Q | What other -- L'11l withdraw that. .
Did you convey that address to Mr. Shea? Did you
tell him that you were there?
A I didn't talk to Mr. Shea after September 16.
Q@  Well =~
A I mean August 16.

Q You have in mind this yellow note that you have
testified about, Mrs. fhea? '

A The letter?

AAEE

Q 1 Yes. e

A , o Hé!;;n't talked to him since August 16.

Q But ‘you teil |ti:s 5;_?0%_1. dofa'tknw when this note wag
writterz?. B .

A No, I don't. i+

Q This note may have been written a month before
| August 167 R |
A I.didn't receive it. I have never seen it until,

uh, after August 16th.
Q And you tell us you have no way of knowing when

| this note was written?

A No, 1 don't.
Q 1s that right?
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1 ‘: Fox all you know, this note may have baen written
2 | in September ox October, 1969, right?

3 MR. MANZELLA: Objection, your Honor, that's argumenta~
4 tive,

5 | MR. KANAREK: T'm asking her, your Honor.

5 THE COURT: Sustained.

7 Q BY MR. KARAREK: Do you have any reason for knov-

8 | ing that this note was not weltten in January of 19707

? A I bhave a reagon for knowing that Donald would get
0 | in touch with me. '

By Q I'm not agking you that, Mrs. Shea, at this point. .
12 I'm agking you; this undated note, and thinking
 about this note, do you have any resson that you van tell us

: vhy this mote was not vfritten in January of 1970%

13
14

15

. A I don't know when the note was written.
15 Q You don't know when the noke was written, z:ight?
" A No, I don't, |
® Q Now, then, direct yourself to this wording in the

19
note. : LI

"The other day you géid you would never do
anyi;hing to hurt me, but now you have walked out
and I hawa only pain left " xoorn
. - Now, you had in mi:nd tb:a*;. yau reid to the ladies
N * | and gentlemen of the jury ErQViO“SlY‘?j -
A Yes. o e
] Having those. words Jn mind, Mrs. Shea, would you
tell us, did you at any time tell Mr. Shea that you would never
do anything to hurt him?
13a fls. A Yes.

2
21
22

23

26

27 9
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Q All right, Tell us when was it that you told
Mr', Shea that you would never do anything to hurt him?

A I don't remember, It could have beeﬁ July, it
could have been June, because I -- I always told him this,
Not only on that one occasion, nore than one occasion,

Q Well, you told him on many opcasions, you are

telling us, that you would never do anything to hurt him,

right? »
¢+ B, Yes,
Q Is that correct?

, T ¢ Well, would you tell us the convarsation, what you

said ana what he sa1& that resulted in your making that
statem?hta < L

Af' The céﬁ@érsation -=- part of it we was talking about
hownmuch.we%qared;fpg gach other, and hé also promised me
that he would never do anythin% to hurt me either,

Q And a few days -- or after such a conversation,

Mrs,. Shea, did you, in fact, walk out on My, Shea?

A Ho, I never walked out on Mr, Shea,

Q So this note that you tell us is in Mr, Shea's
handwriting, where, in his handwriting, he says, "But now you, -
Niki, have walked out and I have only pain left,"

. That does not reflect truth, is that what you are =

A ‘ ZThat I walked out, no, it doesn't, I didn't walk

out on him,

Q But this is in the handwriting of Mr, Shea?
A Yes,that's his handwriting,
o All right, Do you have for us -- can you tell us

1
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any reason why Mr. Shea would lie in a note that he wrote for
you and put those words down on this yellow piece of paper;
is there any reason?

i Who said that he was lying? Maybe he thought that
T had walked out om him.;.
e Y S

0 I see, B

A “Because I wasn't home when he got home that
particular night,

2 T

4

v z sée;‘ aAnd 'so when it says, "The other day," when

it refers to "the other day" -~

A That ~-
& -~ that doesn't -- go ahead.
A "The other day,” -- I don't know what it refexrs to.

"The other day" -- the last time I saw Donald was August 16,
1969,

Q ~ So when you think of these woxds, "the other day,”
that doesn't mean anything to you as far as any particulaxr
event is concerned, is that right?

A, Ho,

Q and the £ollcwing-worhs, "The reason you left must
be something I did or said," does that -~ does that bring
back to your memory any time when éou left Mr, Shea?

A When -~ I didn't leave Mr, Sheal

1) Sc these words are incorrect?

"The reason you left must be something I, . .*
meaning Mr, Shea ", . .did or said"; that's not true?

B, We had an argument August 16, the morning.

Q And what was that argument about?
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A Probably because he might have been drunk that

‘Friday ﬁigﬁt, I ﬁén‘t remember,
Q Well, what were you arguing about?
¥ -

k- ' Becadsé when he drink too much, I didn't like for

him to drink,

© Q' 86 is that what -~
A That was basically the argument,
1) That was basiegally the argument, because he was

drunk, is that right?

A He wasn't, drunk, He had been drinking.

Q I see, And you disapproved of this, rxight?

A I didn't like foxr him to drink. |

Q You mean as a matter of religion or what was the

reason you didn't like for him to drink?

A Weli, I don't particularly care for alcohol myself,

Q Because you didn't care for it, you didn't want him
to drink, is that right?

A Not to the extent, no,

@ Now, did Mr. Shea drive an automobile when he was
drinking on occasion? '

A He drove the car, but he wasn't drinking like, uh,
~- not drinking. He might have a beer,

Qo On August ~~

A, But, no -~ no alcohol that I know of, you know.

On August 16 I don't know what he had consumed,

but he wasnft drunk,

Q But he had been drinking?

Yes, he had had something to drink, but he

A,
L wasntt deunk,
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0 When he lefit your presence, what means of
transportation, if any, did he use to leave your presence?
A  The '63 white Plymouth,
THE COURT: We'll take a break now, ladies and gentlementl
During the recess, you are admonished not to
‘converse amongst yourselves, nor with anyone else, nor permit
anyone to converse with you on any subject connected with this
matter, nor are you to form or express any opinion on it until
it has finally been submitted to you,
Ten or £ifteen minutes,

{(Afternoon recess,)
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13b-1 | . THE COURT: 11 right, the record will show that the

. ' 2 jurors are all preseit. Both counsel are present,

2

‘o :;’Yoﬁ maflproceed, Mr. Kanarek,

4 o 'MR.‘KANAgEK: Yes, thank you, your Honox,

, .| Bt ) xawamexy
6 0 Mrs, Shea, when you -~ after youw married Mr, Shea,
* 7 did you and he have any problexﬁs becatse you were black and
" he was white?
9 MR, MANZELLA: Objection, your Honor, that's not
10 relevant,
1 THE COURT: Sustained,
12 Q BY MR, KANAREK: When you came to the Spahn Ranch,
i3 Mrs, Shea, and you saw Mr, Manson, you were treated with
1 respect; is that a fair statement?
. B MR, MANZELLA: Objection, your Honor, that's not relevant,
?_ 16 THE COURT: Sustained.
& 17 Q | BY MR, KANARER: Mr. Manson at all iimes, when you

18 were at the Spahn Ranch -~ I'll withdraw that,

19 You saw Mr, Manson -~ you met Mr, Mangon at the

20 Spahn Ranch, right?

21 A Yeés,
22 Q Mr, Manson treated you as he treated and spoke with
23 anyone else at that ranch, is that correct?
. 24 MR. MANZELLA: Objection, your Honor, it calls for
25 hearsay and facts not within the witness' knowledge and it is
* 26 not relevant,
27 THE COURT: Sustained, Mr. Kanarek. Move along.
.‘ 28 .‘ MR, KANAREK: Well, I am, your Honor,
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28

THE COURT: Yes, well, get to some othexr subject,
Q BY MR, KANAREK: Well, Mrs, Shea, you tell us on
August 16, 1969, you left the Wilcox Hotel, right?

A Yes,

0 You had just spoken with your husband, right?
2 I had talked io him that evening.

Q Well, why did you leave the Wilcox Hotel on

August 16, 1969?

A What was there for me to sit there for, he wasn't
there,

Q So you did leave him, didn't yow, Mrs, Shea?

A No, I didn't leave him,

Q You intended -- Mrs,., Shea, looking at your state of |’

mind and your motive and your intent, on August 16, 1969,
you departed what was the family home at the Wilcox Street

address, is that correct?

A No.,
Q You did not leave on August 16, 19692
A I went out, I did not leave -- departed my

apartmeni, as you say, from my home, on August 16, 1969,
Q That was the last day you were at the Wilcox Hotel,
is that correct? '
A Yes,
Q"; WEll then, you did, in fact, leave the place that
you ‘had reszded with Mr, Shea on that date?
j 8 No.
Q . You left -- »

1
™

N «_,No, August i,
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Q August 17 you left, I'm sorry for that,
on August 17 you left the Spabn ~~ the Wilcox

Hotel, xight?

A Yes.

Q Did you tell Mr, Shea that you were leaving?

y: Mr, Shea wasn't there,

Q Did you -~ you tell us that you had spoken with

Mr., Shea just a matter of hours before, is that right?

A August 16,
R On August 16 you spoke with Mr, Shea, right?
A Yes, ‘
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' Q And your state of m:.nd -~ your thinking was that
¢ 2 | Mr. Shea wag located whete? At the time that you spoke with
3 him on August: 16?

=

14-1

':, 1
, 28

He toId e he wag at the Spabhn Ranch --
All right.
-= in Chatsworth.

-]
oD o O >

Then on August L7th, you tell us you departed the
8 | Wilcox Hotel? You packed everything up and left?

b A Yes.
10 Q Now; my question is: Why -~ what is your reason
w1 for doing 1t? ,
2| A Because I wasn't working, and I couldn't pay the
1B | rent, and I;ar. Shea had already packed his things and lefi.
- 8| Q And wgs your state of mind, then, on August the
., 15 16th and August the 17th, -19‘6}9 == wds your state of mind that
\ % | you and Mx. Shea were separating, as man and wife?
& | A No. |
1| &  Then you left for mo reason; ig that right?

o MR. MANZELIA: Objection, your Honor. That's

argumentative.
THE COURT: The objection is sustained.
Q BY MR. KANAREK: Then, would you tell us, Mrs.

Shea, 1f =« if there was a reason, why you left the Wilcox

1 . HQ tel?
25

20
21
22

23

THE COURT: That's been asked and answered, She's

26
angwered that.

® 7 Q BY MR. KANAREK: Did you call the Spabn Ranch

® | and tell Mr. Shea you were leaving?

N CieloDrive.comARCHIVES
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T

.

14-2 T A La‘.l i Mrs Shea called me From the Spahn's Ranch on
. 2 | August tl;e thh, '
s 1 iQ” II}* vuﬂsi.iori is:., On Au:;ﬁut the 17th, when you left

R
4 | the Wilcox otel "did you call and ‘inforn Mr. Shea that yot

EE =

5 5 rore leaving the I‘;z.lqo:: Itntel
& A I d::.dn £ cal’l Mr. Shea unt:t.l August the 27th.
7 0 5o ;xom Au}jlréi_ t:he 1th to August the ~- you say

s | the 27th?
.9 A Yed.
10 N You did not talk -~ or did not call . Shea;
n ' ripght?
1z | A 7 did not talk to bw. Shea since Auguast the 16th.
1 0 You did not ecall until August the 27thk, you are
14 i. telling us; is that xight, Hrs. 3hea?
. 15 A Yes.
16 Q | And is there gome reason why, in thai interval
’ Y | of time From August the 17th to Ausust the 27thy ig thexe some
B | reagon you didn't call lx. Shea at the Spahn Ranch?
¥ : I didn't know he was at the Spahn's Ranch until
2 | Aupgust the 27th. ‘
a 2 And on August the 27th, vou knew he was at the

22 | Spahn Ranch; zight?

2 | A Yes. He --
\ 20 n Go ahcad.
B 4 He left a telephone nmumber for me -- if£ I vanted

to pet in touch vith him, to call, vhere I would be able to
27

o 23

reach hinm.

1 called the numbar, and I was given the information
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14-3 1 | that he ms.'fblit,-gt‘-t_'.ri}e Spahm: "sj Rax}ch.[ RIS
® 2 " That's Whetl T célléd the Spahn's Ranch, trying to
3 | loecate him. G ,i .,_.
4 Q And this information that you recelved was informa=-
N 5 | tion that you obtained:withdut you féw}ff cdlling the Spahn »Ranch:'
6 | or trying to cantac.:t'.i\fr.. Shea; from August the 16th to the
7 | 27th; is that wight?
8 | MR, MANZELLA: Objection, your Honor:. The question is
9 | wvague and ambiguocusg.
10 THE COURT: Sustained. You needn't answer.
1 Q BY MR. KANAREK: Did you, Mrs. Shea, did you
2 | conceal your whereabouts from Mr. Shea?
13 A No.
" (o) Well, I hadn't finisbed, but -- well, I'1l ask
. 5 1 you thig, then. _
’ 16 How, between August the 17th, 1927 -- 1969, and
4 v | August the L7th, 1969, how in that period of time did you think|
o you would get in contact with Mr. Shea?
19 A I had the telephone mmber that he had left for
2 1 me.
2 | Q@  And == you mean at the Spabn Ranch?
2 A No, it wasn't the Spahn Ranch telephone numberx,
28 Q I see. What telephone mumber was it?
, o A The Babeocks'. A
% ) The Babcocks 7
% A Um~hum.
27 Q During that period of time, you thought you could
@ ® | get ahold of Mr. Shea at the Babeocks'?
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Lhots o A . This is what he told me.
. y Q He told you that in person?
, A No, he wrote & letter.
s | Q And wherefdo the Babcocks live?
. g A In,., -I- I don t kaow right now. They was in
< | Topanga Ganyon - I think Topanga’ Gauyoq at’ that time. They
. | was in the San Femando Valley &% the time.
. Q Well, do ymi‘f.‘rpr_’nmbaﬁrfwtiat‘ the number was?
14a fls., A No. oo
10 ‘ “ i;‘: d §’

1
12
13
14
. is

16

e

18
19 |
20-
21
22
23

24

2 | .

27
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l4a~1 1 Q Did you ever call the numbexn?
‘ o | A Yes, I did.
3 Q And when you called the number, to whom did you
4 speak? '
5 A Mrs. Babcock.
6 Q And on what day did you call that numbex?
7 A August 27th.
8 Q And you nevér called the Spaln Ranch?
0 A Yes, I ealled August the 27th ==
10 Q I'm talking about in between this time, Mrs. Shea,
n | from August the 16th or the 17th until August the 27th.
12 You did not call the Spahn Ranch in that time?
13, | A No, ]f élidn t have any reason to.
| A Well, you knew == had M. == had Mx, -- had
.‘? 15 | Mr Shea ;ver told ;you that h? *liVed at the Spahm Ranch?
% | A t Xes. “~, S .
17 Q And wag your Ptate of mind that you thought, in

18 | that ten days -~ approximate ten-day period of time, did you
1 | think that he was al the Spahn Rapch?

2 A Nc;,' 1 didn e think that he was out there.

A Q You thought he was elsewhere; right?

2 A 1 thought he was at the number that he left for me.
2 Q You thought that he was at the Babcocks during

2 | thig whole period of time?

2 A Yes.

26

Q Now, that number that you are spesking of is a
2 | number that he wrote in his own handwriting, -«

o .| ™

Yes.
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Q «= ig that right?
A Yes.

Q And would you tell us, what was in that note that -

~ you say that you now camnot f£ind?

A I don't remember everything that wag in that

| note. I remember him telling me that he was going to the

Valley, and if I wented to reach -~ 1f I wanted to reach him,
I could reach him at the Babcocks, ‘the number that he left
for me. <

Q Anything elge that -- wag there anything else in
the note? _ |

A T don't remember.

Q When did you get this letter from your husband,

| telling you that you should call the Babcocks?

A Augugt 17th.
Q You =~ and-how long was that after you had seen
Mr. Shea? | L |

.
:

A ’ Abdti‘ﬁ 8ix or sevemn -~ geven ~~ about gix or seven,

lon August ‘the 16th.

- N

?

= H -

_Q In cther ’words, éjust a. matte‘r of hours; right?
A Yes. .

- Q Did you tel'la police officer, "Approximately

three days afte:l: their separatio:;, Mrs Shea --" meaning
FOU = "recei.ved’ a le'i:ter from her husband stating he hoped
| they could get back together again, and if she needed

him, she was to call Jim Babcock.?
Did you tell that to a police officer?
A (Pauge.) T don 't remember.

- b

CieloDrive.comARCHIVES




10

11

13

14

5

16

7

18

19 -
20 .

2 | tion of what has occu:gred here. e

22

23

24

25

26

27

28 -

5749

Q Well, may I try -~
May I approach the witness, your Honor?
THE COURTI: No, you may not. You may read it to her
again, if you wish to.
I aggume that you are holding some sort of a

report; is that correct? A police report?

" MR. KANAREK: Yes, your Honor..
THE, COURT: You needn't approdch her in order to ask
her about it.
MR. KANAREK: Well, perhaps these words may have gome
effect --
THE COURT: Well, read them to her,
MR. KANARER: All right. Very well.

Although I would like to say, for the record,
it's my position that it's a violation of equal protection and |
due process, under thé Y4th Amendment, for your Honor to
restrict my approachiﬂg the witness, when such ls not done,
ag far as thé pxosecution is concerned

m COUR‘J:, '.l;hie c'ourt dots: not find that it is such a

violation, and the Court does not dgree with your interpreta-~

You ‘may proceed. Co
@ BY MR. KANARER: Now, do those words - do thege
words re,fresh your recollection &8s to what you have told a
police officer or police officers, "Approximately three days
after their separation, Mrsg. Shea received the letter from

her husband stating he hoped they could get back together

again; and if she needed him, she was to call Jim Babeoek."
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| A Yes, I pgot a letter on Tuesday.
' | Q Oh? Now, nat that day, but ==
@ * A Yes. At the Warwick Hotel.
’ q So you got this letter not & few hours after
) August the 16th, but you got it on Tuesday?
° . A It wag on the Tuegday; I vent out there, looking
° for him. | |
: | Q " And in what -- would you tell ug in whdt way yau
o | got that letter, Mig. --
. A It was in the -~ in the mall box for the room
i that we was living in.
o | Q And at the Warwick Hotel, this letter was given
s to you by someone; is that wight?
14b £ls. u | A Yes,
() 15
* 16
P 1
18
19
20 * r
22 ‘ 1
z | R : __‘ :\ ﬁi' = } u"" =
25 ¥ , '
gt i
26 : ’
21 At T Ten
® 2 o
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&
e “n, "V
ey ok

1h4b=1 Q

And who was the per;so:i"that; giéi;e‘j 3'rqu this letter? |
. C A I don't recall his name, but: it Wa,’s_ the‘gtiy bekind
. o . the desk, |

z I q Solthat when you toldl'its‘ 2 few moments aga that
| ; | it was some six or seven hours, that was untruej right?

) ,'_‘ : MR. MANZELIA: Objection, your Honor. She didn't say

, :i.t wag gix or seven hours.

. - THE COURT: 'the objeetion ig sugtained.

9, Z: Q- BY MR, KAN‘AREK* Well, when you told us previously

0 ] that it was just a matter of hours after the August 16
. e\rmts, that was untrue; is that ri.ght‘?

. MR.' MANZELLA, Objection, your Honor. That's
s argumentativ‘e . ' | ]
| THE COURT:' Sustained. - ‘
B . i | . MR. KANARER: I an asking her --
| : 6 . IHE COURT; The objection is sustainéd,
1,;._ ; Q BY MR, KANAREK: Well, how méany hc;ur;s ;waa,;tt after
18, i'you lagt syake to your hushand, Mrs. Shea, that you got‘ this
o |letter?
0 A The one that you got, that you was reading from,
9 I got it on a Tuesday.
P Q Well --
o | A And T spoke to Donald about =~ oh, 7:00 or 7:30
e Bugust the 16th, in the evening.
%5 | Q And the letter that -~ that we ave speaking of
o (s the letter that yoit have told ug you can't £ind?
2 A Yes. o

L »| Q

Did you dei‘iﬁejrgt‘él&: déstroy that letter, Mzs. Shea?

- - Ay
u v . £ *
3 : 4 L. 4
e 4 e . R - LI —
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I wouldn't bave been able to call the Babcocks.

phone number, and then destroy the letter? You didn't do that? |

A No.
If I'd destroyed it, I would have been able to ~=

Q You wouldn't have?

A No, becauge I don't know thelr number, |

Q Mrs. Shea, in fac,t‘,_. you destroyed that letter --
you yourself tore that letter up} is thdt right?

A No. ’

Q Not true?

A No, not true.

Q You didn't take that -« you didn't take that
phone number off of the letter, make a nﬁtation of the Babecock

A No.

T RE
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15-1 1 0. What did you do with the letter, Mrs, Shea, after
. 2 you got it?
3 ; A ‘I read the letter, I put it in my purse, I
4 carried it around in my purse for guite some time,
+ 5 And X don't remember how long. I cleaned my purse out and I

6 probably put the letter some place and I had the letter but I

7 don't have it now, I can't find it,

8 Q When is the last time you saw the letter, Mrs, Shea?
9 ¥ In September of '69. ,
10. Q Septenber the what?
11 A I dc;n't know of what, It was in September, '69.
12 Q: You don't Xknow what date it was?
L i B No,
: ? 1| - & . and in whose presence were you when you had this
.?‘~ 15 ,' ie“;;.tért last? a }' ) |
— 16 | . MR, ;MA??ELLA_: Objection, your Honor, assumes a fact not
: 7 | in evidensel’ N o
18 . -TI%'E" CODRT:  Sustained,
w | 0 Q .‘ ‘ :Bf:‘ I&R. RRNARE,K: Were you in anyone élse's presence

20 when you had this letter?

21

No.
2 Just you, yourself, had it?
23 Yes, I was reading the letter,
2 September?
2 Yes,

26 And you read the letter many times?

27

o "

Not many times,

2o oR e o P

Is that right?
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A I read the letter, I put it in my purse after I
read the letter, and it was in my purse for guite some time.

And I cleaned my purse out,

1) Was there a reason you kept the lettex?

A Yas,

1) Wwhat was the rxeason?

A I always -~ I always keep things ~- I have letters

right now in my purse,

' f And did you -~ on how many occasions di& you call

,ifthat number, tiie Babcock nunbexn?

-1

- A& . I ~- two or three occasions, I'm not sure.
.+ -h  Mhat ‘dates were those?
Ry I don't remembexr, but the first day I called was

;' ' | 3K
Lugust 27 2And I called and talked to Mrs. Babcocks, and

ﬁhen I called her back the next day, I think, I'm not sure,
Ox aiﬁher it waa the same day, because she gave me the numbex

out to the Spahn's Ranch and told me that was where Donald was

living at.
g . pid you cpll the nunber at the Spahn Ranch?
A Yas, I did,
Q and then, did you call the Babcocks again aftex

you called the number at the Spahn Ranch?

A Yes,

43 8o when was the last time that you called the
Babrocks?

A I don't -~ I don't remember, but I called them

and asked them had they heard anything from Donald, and they

sald no,
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Q Can you give us your best estimate of when was the
last time you called the Babcocks?

A I don't remember, But it was after the last time
I had made an effort to try to contact him at the Spahn's
Ranch,

Q Now, what was -- what was your reason for calling

the SpéhthOVie Ranch when you did call?

A Looking -~ to talk to Donald,
Q . Did you have any reason in mind?
A 5 .,feah.
) 4 Wnat?
A

I wanted to know wh; he hadn't came where I was,

And I w&qted £ see hlmi "

e Dld you want to have a reconciliation with him?
- YeSa-”
Q . So, therefore, your state of mind was that you were -

ucparated and you'wanted to discuss reconciliation, xight?

B After a pariod of time, yes.

Q So, thercfore, is it -- is it true, Mys, Shea,
that your state of mind was such that you and Mr, Shea were
separated? |

HR« MANZELLA: Objection, your Honor, it is getting
argumentative, |

MR, KANAREK: I'm asking, your Honor,

THE COURT: Overruled, you may answer,

THE WITNESS: No, my state of mind wasn't that we were
separated at ~- at first, but after a period of days I didn't

know what had happened to him and I tried to cdontact him,
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1 ) and after a pexiod 'of times your state of mind
. 2 then became that you and he were separated as ﬁan and wife?
& MR, MANZELLA: Objection, it is argumentative,
4 THE COURT: Sustained,
v 5 j Q BY MR, KANAREK: Was that your state of mind,

§ | wrs. Shea, that you and your husband -- the marital relation-
7 ship between you and your husband was severed at that time,

% | when you called the Spahn Ranch?

9 MR, MANZELLA: Objection, it is argumentative,
0 MR. KANAREK: I'm asking, your Honor.
1 . MR, MANZELLA: It is irrelevant.

12 THE COURT: The objection is sustained,

B Q BY MR, KANAREK: Did you tell the police that

1 approximatély a week after their separation she called

. 15 Spahn's Movie Ranch in an attempt to contact her husband

10 for a reconciliation?

THE COURT: That question doesn't make sense. Would you

18
rephrase it?

¥ MR, KANAREK: Well, I'm -- I'm reading it right from the

20
book, your Honor,

21 . . '
THE COURT: I don't care where you are reading it from,

22 . i
it doesn't make sense,

23
15a
24
25
26

27

o "

E
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15a 1 | . MR, KANAREK: I want to make sure that the prosecution
. 2 | doesn't say the foundation --
3 THE COURT: If you are going to put it to the witness,
4 | have it make sense, ‘
> 5 | “MR, KANAREK: I would prefer to show it to her, your
) 6 | Honor. .
- 7 THE COURT: No, you may not, Ask herx,
8 . Q °  BY MR, KANAREK: Did you, Mrs, Shea, state to some
9 } liaw enforcement official or officials that approximately a

10 ! week after you and Mr., Shea separated, you, Mrs. Shea,

1 1 called Spahn'zs Movie Ranch in an attempt to contact Mr, Shea

12 for the purposes of reconciliation?
}

1B A Yes, M‘ar '
. Q. ; And’ ;o‘u:;." state of mind is such that you know what
. B recpx}ciidééion means, pight? |,
16 A ves, ° o e e
& 17 | 0 And you kngvé- tpat: t;xe: ﬁc_ard "reconciliation® means

18 coming back together ©f a husband and wife after they are

19 separated, is that fight? ' [, - '

20 MR, MANZELLA: Objection, your Homor, it is argumentative.)
2z MR, KANAREK: I'm asking her, , T

22 MR, MANZELLA: It is irrelevant,

2 MR, KANAREK: It is most relevant, your Honor,

: # THE CQURT: It is irrelevant, sustained.

25 Q- BY MR, KANAREK: Now, Mrs, Shea, have you -~ have

% you ever opened up this ~- this suitcase here?

' 27
@ "

A I didn’'t open it, It was open,

) Have you opened -~ have you seen the contents of
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the suitcase?

A, Yes,

THE COURT: Now, you're referring to --

MR, MANZELLA: People's 65-H, your Honox, I,beliéﬁe.

THE COURT: Thank you, |

MR, KANARER: That's correct, your Honor,

Would you step down here a moment, Mrs. Shea,

' THE COURT'! Now, turn, Mr, Kanarek —- perhaps you can
turn around so the jurors can see what you are doing, Perhaps
you can move next to the foot locker,

MR, KANAREK: I don't know if ever&one on the jury can
see this,

Q BY MR, KANAREK: Now, looking at thesé items that
are in £his~suitcase; Mrs, Shea, do you know what these items
are?

THE COURT:; Let's see, some of the items are groups of
checks of some type or»othér. '

ER. KANAREK : Well; may I ask her, and then your Honor
can -~ |

THE COURT: Very well, Mrs. Shea, what is your answer?

THE WITNESS; Yes,

Q BY MR, KANAREK: What are those items?

A ‘: Those are checks, I guess, ‘

MR, MANZELLA: 1'll objeck unless Mr, Kanarek lays a
foundation that the witness is familiar with them or seen them
before. ‘.

THE COURT: Yes o

MR, KgNAﬁEK:h¢But‘the People ~-

]
F AT

¥ ¥ ¢
+ L ¥
*
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THE COURT: Excuse me, Mr, Kanarek to ask her what they
are seems to be askihg her a question which anyone might
answer, whether that person was familiar with them or not,
Perhaps you might rephrase your guestion.

MR, KANAREK: ZI'll be glad to,your Honor.

Q BY MR, KANAREK: These itemg that are in this
suitcase, havée you ever seen them beforeQ.

B, No,

THE COURT: I note for the record a group of checks of
various codlors, blank checks,and apparently cancelled checks,
a check bock, what appears to be some discolored sheets and
some books,

Q BY MR, KANAREK: Mxs, Shea, how -~ is there some
reason that you know, without your not even picking these
items up, looking at them individually, is there some reason
you know that you don't -- you have never seen these 5efore?

THE COURY: Well -~ all xright, you may answer it,

THE WITNESS: I've looked in there before and I had
never seen them before and I have -- and as of now, I still
have never seen them before,

Q BY MR, KANAREK: You never ~-~ I will show you this
shirt.
Have you ever seen this shirt before?
A No,
1} How, iq;éhere some Yyeason that you know that you

4 - ‘v*' ’, -
haven't, seen thils‘shixt before and you know that you have
* o , :_*‘ .

-

seen.—~ ¢ ..

i i’f N " % o c o L3 \ -
. THE COURT:, Now, this shirt thpt.was held up to which the

i/

. .
! & - o

L
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witness has responded she has not seen it before, is a sciled
vhite shirt?

MR, KANAREK: Yes, it seems to have the name "Don" in the
collar, among other markings, your Honor,

THE COURT: ALl right, ‘

MR. KANAREK: Seems to have a "Don" on the collar, ,

THE COURT: THe Court hasn't seen that, but will take your
word for it, Mr, Xanarek,

Go ahead, Mr, Xanarek,

Q BY MR, RANAREK: Now, directing your attention to
‘this yellow or beige or sort of light tan shirt, is there some
reason you know that you haven't seen this shir? before and,
taking, for instance, this clothing, this shirt that I haﬁpen
to be handling, this blue shirt here that's in Peopie's e

in People's 65~F2 Is there some reasoh that you know that

this belonged to Mr, Shea and this one doesn't?

A I never told anyone that that belongs to Mr. Shea.
The ones that are untied are the ones that I said belonged to
Mr. Shea,

"fz THE COURTs All right, your question assumes a fact not

Cod
“in evidence, and the answer ~- both the question and the

~ answer are stricken,

ES i

- Bg;ﬂh;,KéNhREK: All right, Miss -- may I ask you,

AT , ‘

th?n el
' THE f@()’.ﬁR'l‘_:} Ladies and gentlemen, we have to recess for
ab?ut ten miqutes. Would you all just stay in place.

x | "Weli; ybu may move, if you wish, The Court has to

make a phone call to another courtroom right at this time, but |
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it will be a very short recess,five or ten minutes,

During the recess you are admonished not to
converse amongst yourselves, nor with anyone else, nor permit
anyone to converse with you on any subject connected with this
matter,'nor are you to form or express any 0pipion on it until
it is finally submitted to you, '

{(Short recess,)
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16-1 L THE COURT: The jurors are all present. Both counsel

.’ 2 | are pregsent. You may proceed.
3 Q BY MR. KANAREK: Now, Mrs. Shea, looking at this
s | yellow shirt', as opposed to this sort of bluish shirt with the
. s | design on it, is there some #eﬁsan that ~= well, I'l1l withdraw .
s | that. DR
! 7 Is lthiﬁ _bii;igh shirt a shirt that belonged to Mr.
s | Shea? S U
9 A Yes. L
10 Q Is this yellowish shirt_z a sl;irt that belongs to
n | Mr. Shea?
1 A No. : '
13 Q Now, can you tell us how you know this particular

14 i shirt, the bluish one, is his" And this one (in&icating) is

9o 5 | not?

16 A I have seen him wear the blue one (mdicating)
8 17 I haven't seen him wear that -- this one
18 (ind:lcatmg)
s , Q Yau ve never seen thls one (indicating) at all,
20 | during any period of time; is that right?
2 THE COURT: Indicating the ~-
2 MR. KANARER: The yellowish one.
% THE WITNESS: I've mever seen that one.
, 24 Q BY MR, KANAREK: Well, directing your attention,
% | ‘then, to the items that are in this -~ in this case, have
H 26

you ever gone through any of these items that are in this

7 | guitcase? Have you ever loocked at them?

A Yes.
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16-2 1 <] And whew you looked st them, where were you

Qo 2 | located? Wheve wers yout
s | A At the Police mpaxmm
s | @ Aud the Police Department ~ wers you &t the Folles |
5 | Department when you looked st the fteas that are In the
; 6 | footlocker? .
‘ 7 | A You. ' . )
8 & A yoir know & perm nw& nm Vanea?
0 A Mo SR :
0 n Mﬁymwﬁarm.wuf, amwyﬁa
u g ;axmmdmn?mﬂﬁ‘ LU e D T
12 A ™ pecremvenal, ¢ v
1B 6§ Biwy divecting your ntteatim to t:hix bundle ol
# | slothing that I have, that X have takén out of Febpla's
@ 5| g5r, have you Tovked at the fndividusl Ltems in this bundle?
* 3 " A Yas, T Tooked at the same time thet I locked st
¢ T thoge (tudioutiog) . '
1 4 Well, Bave you seen this clothing {M&ﬂw}
¥ | that T ms now holding, that ix weapped fn this stxing?
v & X never sew thei iu Don's possession.
. 4 Veld, you've never seen thix «lothivg hefore?
1. A ¥o. Fotuntil I was fn opurs,
F 1 Yooked through the Zootintker.
‘ * R Wty 3 mesn, beve you taken soms clorhing spart
" | to look at 422
’ * A % dd, dn courr.
o :: Q But the Ltems that axe in the stxing?
‘ A Yex.
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' short period of time in youx 11.£e and his life? e

Q And your statement ig that none of this belongs to |

Mp, ==

A None that belongs to him, that I know of.

Q Did you ever have occasion then -- did you ever
have occasion to make a listing of I-Ir. Shea 8 clothing?

A I used to takq them tp the cleaners.

Q Well, but you onLy were with Mr Shee. 8 very

T
gt‘:il
.

THE, C.CGRT* Wel‘l, we have gone over that before. Ym:t'
needn 't angwer that.

- ]
.

L *, B
Q BY MR. KANAREK: We‘ll, may I ask: Haw many fimeg

did you go =~ did you take the matters to the cleaners, Mrs.

| Shea?

A 1 don'f recall. But I took his clothes to the
clesner, and I knew his clothes that he had with him, when
we were -- when we was together.

Q Now, on how many different occaglons, in the weeks |
that you knew Mr. Shea, did you take clothing, his ¢lothing,

" to the cleaners?

MR. MANZELLA: Objection, your Honor. It's irrelevant.

THE COURT: Overruled.

THE WITNESS: After we wag married, I took hig clothes
to the cleaners every week, while he was warking.

‘ Q Well, let's gee. Yoy wete matried on July 1,
1969,
Yes.
Q ~= you. have told us.

You didn't see the man after August the 16th,
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| 1969 =--

B

&

right?

to the cleaners?

o o O >

THE COURT: You needn't answer that, It would be
immatertal.. . - . a

No.

- right?

I didn't see him.

That's approximately a perlod of some six weeks;

Yes,

in that period of time, how many times did you go

I don't remember.

’i'»Iel‘l,‘ would you give us your best estimaﬁe?
About four timed, I gueas.

And wheve wez:g‘ == what cleaners did you go £o?
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Q BY MR, KANAREK: Directing your attention to this
swealber -e

THE COURT: Indicating a -~ what colox is it?

MR, KANAREK: Yes, a brownish, I guess, reddish brown.
I'm a little color blind.

Q Is thig =~ I think it's reddish brown, your
Honoz.
This sweater, hdve you seen this sweater before?
Yes, he had one like that.
You remember that this was Mr. Shea's gweater;
right? '

A Yes.

Q All right. That's Mr.Shea's sweatex.

THE COURT: Mr. Kanarek, keep the bundles as they are
there, would you, please?
MR. RANAREK: Yes, I'LI keep them separately, yes, your
Honoxr, el

THE COURT: Keep == you 'iiave kept them geparate already?

KANAREK‘ Yéé " “She has.
May the record reﬁlgct that that tan -- or

| brownish red Sweater m irom ‘the left: p&‘rt of this footlockexr? |

Now, we have unprapged o ,; ’
WZELIA People’s 65-?, your Honor.
Q BY MR. KANAREK: We' fj:re. unyrapped the matter tied
in a string, Mrs. Shesd, 'a;:d‘!we n;m have a _gi:een shirt.
Have you ever seen that before?
A No.

Q You are hot suré about that?
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A I have =~ T don't remember ever seeing that
one before.
Q All right. Now, directing your attention to this

- item =~

THE COURT: Which appears to be -- go ahead.

MR. KANAREK: You tell me, your Homor. I don't know
what you call this. "

THE COURT: Well, just for the record, indicate what it

is. s
MR. KANAREK; It';‘s’ ;.i»whi'»te -= g whitish garment.
THE 'CEJQRT-: ,I;t‘%ppéars to be a white shirt of some
type. Ry S |
KANAREK.- Yes, t.hat: opens at the top.
Q Have y(_m ever seen that before?
A No. | {‘,!

Q Directing your attention to this bluish shirt,
have you ever seen that before?’ ’

A No.

Q Direéting your attention to this shirt, which
appears to be -~ well, slightly greenish, perhaps, --

A I've never seen that before.

Q You never saw that before?

" And directing your attention to these black pants, |

have you ever seen those before? : |

A No.

Q Now, you have looked at all the items that are
now left in the footlocker; is that right, Mrs, Shea?

A Yes.
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Q And all of these items that are lefit in the
footlocker, are they items that you -~ that belonged to Mr.
Shea?

A They are items that I had seen in his possession.

Q I see. Now, this gegregation that took place,
one group with ~- which you say don't belong to Mr. Shea,

. and one that does belong to Mr. Shea, can you tell ug how

they were separa.ted in the footlocker?

MR,MANZELLA: Objection, your Honor. It's mot cleax
as to what time Mr. Kandrek means.

THE GOURT: Sustained.

Q BY MR. KANAREK: When you Eirgt saw this fpotlocker'
Mrs. Sheay where were you?

A In the court. A

Q Did you ever see the footlocker in Mr. Shes's
possession?

A Yes.-j L

;

Q. What was in the footlocker when it was in "Mr.
Shea s possession?
1 & . His. clothes, and books, and -
‘ Q ! His cloi;hes Fm 20 ahea.d.s Go ahead. Clothes and
what? R |
A His gb;ks‘ .éédz éonie ‘-;:f his pergonal belongings,
his gocks and things. e
Q Clothes, hooks, socks?
A Yes. It bhad a tray on -~ both footlockers had a
tray on the top (indicating); but they're not there now.
Q Now;in yourpr;sence, did anyone take all of the

y
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1 |clothing that we have recently in the lagt few minutes taken out
® 2 |of the footlocker; and show you each individual piece of clothes?
s A Yes. I took them out.
s S Q And you put & portion on one side that didn't
. s |belong to Mr. Shea, and another portion on another side that
s |did; isn't that correct?.
* 7 A I didn't remember seeing some of them before.
8 |I remembered the ones, the ones that belonged to Don.
9 And the ones that didn't, they was on the othex
10 | gide.
1 Q So sometime, when you were in the Police Department
2 | gomewhere ~- ' |
13 ' No, this wasg in court.
) " Q This was in court?
.1:65 £flg.” A Yes«
16
& 17
18
9
o
21
22
¢ e 23 | ! ‘,L
o | L P
5 25 ef ; -:“!
3 2% | ' ’ Lot Cle Y.
o | T A
. % | . i‘ L ’
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. s R
3 r
- T 2

16b-1 i @  'Well, directing your attention to this clothing,
. 2 i:hen, that.you say ’chat Mr. Shea héver had,the only place you
3 e&er saw that clothing was in court? -
4 A Yes,
s - 0 Is that right?
6 . A Yes.
) 7 f MR, MANZELLA: Yﬁur Honor, I object to the question,
8 It assumes a fact not.in evidence, I don't believe Mrs, Shea

9 | salid that Mr, Shea never had those clothes.

10 I believe she just said she didn't see them in his
1 possession,
12 MR, KANAREK: Well, then, I ask that they be removed.
B THE COURT: All right., The cbjection will be -- is well
4 taken,
.' 15 But on timeliness, theée Court overrules the
) 16 | objection, and the answer may remain in,
= 17 MR, MANZELLA: Yes, your Honor,
18 Q BY MR, KANAREK: This (indicating) appears to be
¥ | some -- something that's worn on the hair, Have you ever seen

20 that before?

2 A No.
-z Q So these items that are sitting up against this
s o = 23

retaining wall, on the fromt of the jury box, you have never

2 seen those -~ each of those items before in your life; is that -

']

2

correct?
y ) 26
A I've never seen then,
. = 0 .- 2And you -~ and the first time you ever saw them
-~ Yo . 28 .

in yéur life was where?

!
T
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A wWas in court. -

@  In a courtroom, Somebody showed you these items;
right?
A Yes,

.

MR, KANAREK: ‘Your Honoxr, I mo&é that they -~ that these
items, on the basis of foundation, on the basis of relevancy
and materiality, be removed,

THE COURT: They haven't been offered,

MR, KANAREK: WNo, but I ask that the jury be asked to
disregard all referenge to them, They are irrxelevant, inmateriall,
and there's no foundation for them,'any more than if we went
to the May Company and piled clothes in this foot locker.

And I ask that they be -~ that they be removed,
and the juxy is so imstructed.

THE COURT: Motion is denied.
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-

BY MR. KANAREK:

Mrs, Shea,

T

Q BY MR, KANAREK; This jacket; have you ever seen
this2,
A, Yes, I have,
) 2 Where have you seen this coat?
) A In Donald's possession,
;"f";g. fi;gli‘riéhtf_ Directing your attention to this -~

Al

4} Now, just so we can -~ I'll try to do this very fast|,

This, you say, was Mr, Shea's?

THE COURT: 'Excuse me just a minute, You've asked that,
She's been asked that, and that's been answered, And that is .
a brown sweater, _

MR, KANAREK: All xight, your Honor, I'm trying to do this
fast,

Q BY MR, KANAREK: Directing your attention to
this coat, |

THE COURT: It is a coat or jacket.

appears to be a white'jacket.

" Have you ever seen this before?

A Yes,
27" viliere have you seen that? ,
A In Donald's possession.

0.  Directing your attention to this -~ what appears to
be a reddish coat or corduroy jacket,
Have you ever seen that before?
A Yes, in Don's possession,

o Where?
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A In bon's posgsession. : -
Q Where, what locatiom, if any?
A At the Wilcox, Las Veéas. That's the only
lodation. ‘ . ‘ '
Q Directing your‘éttention to éhigi—w
A I've seen that in Don's possession,
Q Where? ‘
. A The Wilcox and Las Vegas.
; Q- Now, directing your attention to these socks,
R Y In -- at the Wilcox and in Las Vegas.
0 I see, And these red -- that's white socks, and
:haﬁ theée red,goéks?
"a At the wiicox and Las Vegas.
‘ :Q';fﬁ éﬁ&éphese tan pants?
A At the Wilcox and in Las Vegas,
S S éndithéée“striped black pants?
a, At the Wilcox and in Las Vegas,
Q And this blue jacket?
A The Wilcox and at Las Vegas,

Q All right. ©Now, lirs, Shea, would you tell us
where, if ever, have you seen this suitcase?

A At the Police Department, I've never -- I'ﬁe never
-~ the Police Department. That's L.A, Police Department.

Q. Now, when you came to the Police bepartment, these

foot lockers and the suitcase were already there, right?

A Yes,
Q They were open, right? '
) Yes.
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Q
A

Q

£irst saw the foot lockers, this clothing that you say does
not belong to Mr, Shea was present with the clothing that you
say does belong to Mr, Shea, is. that right?

A, Yesg, _

Q It was all miﬁéd together?’

R Yes,

Q Right?

And this segregation took place at the Police

Station?

A At the courthouse, over across the street.

L Was it at a police station or was it at a court-

house?
/ i A I saw the foot lockers at the police station, I

sepaxated the clothes at the courthouse across the street,

_ You didn't open them?

No, I didn't open themn,

You were there with the police and ~— when you

-

:‘-3 % - Now,, did yqﬁ do the same thing with this foot
. locker? | ; B |
{;-A.'-}i; ﬂidfthe same thing with that foot locker, .
‘ @ What wag‘?he date when you firxst saw the foot
i lockers, ME, Shea? '
A I don't remember the date. It was sometime last
year.‘ I got a call to come downtown to the police,
Q Can youw give us your best estimate of what date it
was?
A I can't,
& Was it in December?

CieloDrive.cOmMARCHIVES



5775

1 | MR, MANZELLA: Objeétién,-the question has been asked
. 2 _and answered, ) :
3 , _. THE COURT: The obﬁe¢tioﬂ is ;ustaineé.
4 Q RY MR, KANAREK: Mrs. Sheay .how many months was it
4 5 when -- ‘ i* :
6 . ‘ Your Honor, I haven't f£inished with those. I'1l

i

be glad to wrap them up personally.
8 + MR, MANZELLA: I'll object to any more guestions with

. iregard to the clothes as having been asked and answered,
0 ¥ “and it would be irrelévant.

- -

- n S THF COURT: Well lét's hear the ‘questions before the
1 ; éoﬁ;£nan;e£tains any such ‘objection,
13 -‘}i'j'GQ éhéad-
" é h BY MR, KANAREK- How many months after you tell us
. | youalastiapoke to Mr 'shea, Mrs, Shea, was it that you first

v

16 saw these foot lockers again?

A I don't remember., It was last year in '70,
® Q Yes, but would you tell us how many months after it
v was that you first saw ~-
2 A I don't even remember what month it was that they
2 called me to go down -~ to come downtown and look at this ~—
= the footlockers and make an identification,
et o -
24
’ 25
3 26

27

-——-..—.i-"...,..,..w., - 28
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Q In other words, you were told by the Police
Department to come to the Police Station and make an identificas
tion, is that right?

A ' They told me they had the footlockers down there.
They had found the car and everything, and they wanted to know
if I knew -= T bhad already gave them a previous report of

- things that was missing. And they wanted me to come down and
. fdentify the things that I had £old them about.

Q And this report that you told them -~ that you gave’
as to what was missing, when did you make that report? |
A In November:.
Q 19707
A '69.
Q 19697
And you had no occagion to make any listings

| until November of '69 as to any items that you say helonged

to Mr. Shea? You made no such'listing untll November of
1969, is that correct, Mrs. Shea?

A 'When I filed the missing person report.

Q Well, may I ask you, did you make any listing

" until November of 19697

A I don't !.mdez.jstand the question.
Q Well sy m - at sometime in November of 1969 > you

made & ~- 5?\1 tell us a missinhg person's report ~--

‘} o~ . - -
YES- R ST

; M i-.l

Q Is thit the first Hime' that you made any listing

A That he had with him when 1 lgst saw him?

!

P
P
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T

Q That question isn't cﬂi,eaq:?" 1'11l be glad to

¥ . §od

rephrase it.
THE COURT: Rephrase your guestion.
Q BY MR. KANAREK: When is the first time after
August 16, 1969, that you first made a listing ag to what

- itemg you say belonged to My, Shea?

A I made 2 missing person réport im November of
‘69, and I told them what he had In his possession when I last |

‘ saw him.

Q And is that the first time that you made any

1isting of Mr. Shea's pogsessions in your lifetime?

MR.MANZELILA: That's been asked and snswered, your

Honor.

MR. KANAREK: It hasn't, your Hénor., She hasn't sald
that's the first == I don't believe she hﬁas; your Honor. She
has maintained ~~

THE COURT: Ask another question.

MR. KANAREK: Very well.

] BY MR. KANAREK: Directing your attention, Mr.

 Shea, to August 16, 1969.

Do you know what a list is, where you itemize

| matters, right?

A Y&Ba
Q Do you understand that?
When did you first make an itemizatlion? When did

you first make & list of what you gay belongs to My. Shea?

THE COURT: Well, that's the same question.
Do 'you tmdergt_a’n:«:l ir?

» u

e CleloDrive.comARCHIVES




10

11

12

13

14

16

18.

19
20
21

22

% |

g

:;“*’. - . -‘“."1 5" ] : —_— i 5778
N ' |

bid you eyer make |any glisting of his belong:‘hgs
. Other than th‘e:é;:’ie you made for the police when you made the
! missing person's report?

| A No.

MR. KANAREK: Thank you,

Q@  BY MR. RANAREK:
' Mrs. Shea?
‘ A

Now, what dig you put on the list, |

When they took the report -
MR. MANZELLA: Your Hono
'It is not relevant.

MR. KANAREK: It is most relevant. She madé o ligt
| without having any --

r, 1 '11 object to that question.

THE COURT: The objettion ig sustained.

Did you put any of thege ltems down?
MR. KANAREK: That calls for a conclugion.
THE WIINESS: The footlockers,

some luggage that ig not
lhere now, the attache case,

the guns == uh ~- I don't
remember. Another cage that he had “-

that he kept papers #n.
Everything that he had at the time that

I last saw him,
I made the report and told them - to the Police Department.

Q BY MR, RANAREK: That's what I 'p asking for,
is the listing. | .
A I dian't L clothes. Just the footlockeis.
Q Mrsg. Shea, I'm only agking what you ligted,

Would you tell ug -- would you tell me what you

‘p'uft on the list?

a brown suitcage, a silver-gray

A Iwo footlockers,
BLif:case, a brown attache cage,

@ set of guns, two guns, the

+
"
i .t -1

— G
5 ¥ ¥
LI |
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e

car, two rings Lhat hé b.ad on his fingers.
. -Q., Anything elge? |
Al A gray. ~>.1t is & 1ittle bisser than a5 attache easé

that he carried his pape::s in. "I 'don't ¥emember anything

else. But that's -= uh, err -+ 'what I can remember.

1 A
rt L e

R T
! }

[ L
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Q Did you put on the list any ¢lothing?
A No, his clothes were in the footlocker.
Q Did you state on your list that there was clothing
in the footlockers? , .
Yeg.
. And did you itemize the clothing s to what it was‘?
.I don't remember.

L]

i Q Nm% 5 dua:ing‘ the time that ycrp. were living with
Mx. Shea, did he discuss W:Lth you the pawning of his guns?
A . Yes. 0

Q And did he te],l you - well on how many different

ht‘? g

occasions did he disétxss ‘wit:h you ‘the pawning of the guns?
A Once. ‘
Q When was that discussion concerning the pawming of
the guns? ‘
A July 25, when he pawned one of them, I think.
Q That, you say, is -- it is July 25%
A I think. T don't know. After we got back from
Las Vegasg, he took one gun out to the pawn shop, out in
Hollywood, but that's the only time we ever talked to him about
pawning == pawning anything, just that particular time. '
Q And on that occasion did he tell you his state of |
mind or his reason for pawning the gun? ’ T
A No.
Q You had =« you hdd no discussion with him about
why? '
A After he came back I asked him why he didn't
get more money for the gun. And he told me the reason that
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1 | be pawned them for the amotmt of moriey that he received for

. 5 it was because he intendect to get them back, and thig way if
s | he pawned them for a 1ower amount of money, he. would not Lose
4 :j - them, o ‘;‘;-é
- 5 Q gNOW§ ‘when he had this converaation with you,
s | Were you and’ he in’ the presence of any othe:: person‘?
* . A No. ‘
8 | a And where did th&t: mnvers&tion take place?
9 - A In the Wilcox Hotel where we was Iiving.
10 | - Q Is there some reascn that yau remeniber that wag
n | July 25, 19697 S
12 A It was two or three days after -~ when he kicked
13 -= when he got back. I think it wdg on a Tuesday, Tuesday
u | ox Wednesday. | ‘ ,
. 15 | Q  You mean, in fact, Mr, S—héa, you don 't remember == |
t 6 | you have no reason for remembering that it was July 25th, N
P 17 | is that correct? - ‘
| A He got back ~~ he came back July 22nd ox 23rd, and

18 fls. v [ it was two or three days after he was back from I.as Vegas.
w0 |
21
2 |

23 ) -

24

%5 |

2
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4

v L -»ff ¥

0~ -And hé had'beén.gone in Las Vegas how long at that

-

time?, R
i‘ "ﬁvéffsinée June; sometime in June,
‘¢, And youhad been here in Los Angeles?
A No, :
13 Well, you told us --

A I came back one week beforé he came, I came back on
a Sunday night, and he came back on a Saturday night,
Q All right, Now, is there sowe reason you remember
that day, Mrs, --
THE COURT: You needn't «-
MR, MANZELLA: Object to that, your Honor.
THE COQURT: -~ answer that, It's been asked and answered,
Q BY MR, KANAREK: Now, éirecting your attention to
the keys, Mrs, Shea --
THE COURT: Ladies and gentlemen, we'll recess now,
And remember the admonition that I must give you
at each recess, Don't converse amongst yourselves nor with
anyone else, nor permit to anyone to converse with you on any
subject connected with this matter, nor form or express any
opinion on the matter until it is finally éubmitted to you,
We are having some logistical problems, and 10:00
o'clock seems to be appropriate tomorrow, M
Is that satisfactory with both counsel?
MR, MANZELLA: Yes, your Honor,
MR, RANAREK: Yes, your Honor, ‘
THE COURT: I think we can begin at 10:00 o'clock.

And if thexe should be any need to -- to recess, later on in

. wwe
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the morning -- other than the ordinary recess -- we'll discuss
it tomorrow morning.
) (Pause in the proceedings while a discussion off
the record ensued at the bencgh between the Court and the
bailiff,) . ~'
THE COURT: All right, 10:00 o'clock tomorrow ﬁorning,
then, ladies and gentlemen, I*ll see you then, A&nd goodnighﬁ.
And Mrs, Shea, you are ordered to return tomorrow
morning at 10:00 o'clock,
(Whereupon, at 4:33 p.m,, an adjournment was

taken in this matter until 10:00 o‘*clock, Thursday, August 19,
1871.)
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